
 
 

Mesto Kežmarok 
Hlavné námestie 1, 060 01 Kežmarok 

 
 

  

  
                                                                                                        V Kežmarku dňa 06.09.2018 
                               Číslo spisu 6/2018 

   
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia MsZ konaného dňa 06. 09. 2018 

  
Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák – primátor mesta 
Ing. Karol Gurka, prednosta úradu 
JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 
JUDr. Adela Bednárová – vedúca právneho oddelenia 
ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 
 
 
Program: 

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 
3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 
4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č....   /2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 
č.8/2010 mesta Kežmarok o udržiavaní čistoty, ochrany zelene a údržby verejných 
priestranstiev na území mesta a verejného poriadku v znení VZN č. 1/2015  

5. Návrh na Dodatok č. 8 Zásad hospodárenia s majetkom mesta  
6. Schválenie aktualizovanej koncepcie rozvoja mesta Kežmarok v tepelnej 

energetike. 
7. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením 
č. 06/2018 

8. Návrh na odpis pohľadávok  
9. Monitorovanie a hodnotenie plnenia programového rozpočtu Mesta Kežmarok na 

rok 2018 k 30. 06. 2018 
Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Modernizácia vozidlového parku 
autobusov mestskej hromadnej dopravy v Kežmarku.  

10. Informácia o zmene lokality projektu podávaného v rámci žiadosti o nenávratný   
finančný príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Vodozádržné opatrenia 
v urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) 

11. Návrh na zmenu súťažných podmienok - obchodná verejná súťaž na odpredaj 
časti   pozemku CKN 668/3 

12. Návrh na odpredaj pozemkov  
- Ladislav Oravec a Lucia Oravcová rod. Mikolajčíková, Malý Slavkov  
- Jozef Šleboda a Oľga Šlebodová rod. Bordigová,  Malý Slavkov 

13. Návrh na odkúpenie pozemkov Ing. Rastislav Džadoň, Mgr. Pavol  Mikulášik 



 
 

 

14. Návrh na zámenu pozemkov – Rehoľa Najsvätejšieho Vykupiteľa 
15. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale a atletickej 

dráhy na Futbalovom štadióne F1. pre: Stredná umelecká škola, Slavkovská 19, 
Súkromná spojená škola, Biela voda 2 

16. Návrh na prenájom nebytových priestorov a hokejbalového ihriska pri ZŠ Dr. D. 
Fischera pre Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 4 

17. Návrh na prenájom ľadovej plochy s príslušenstvom na Zimnom štadióne pre: 
Mestský hokejový klub, Trhovište 4; Mestský športový klub, Trhovište 4 

18. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte futbalového štadióna F1 pre 
Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

19.  Návrh na prenájom nebytových priestorov v objete Nemocnice Dr. Vojtecha 
Alexandra v Kežmarku n.o. pre B. Braun Avitum s.r.o., Hlučínska 3, Bratislava 

20. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte Dr. D. Fischera 7 pre: 
Všeobecnú nemocnicu    

 s poliklinikou Levoča a.s. 
21.  Návrh na opakovaný nájom -            Gen. Štefánika 1049/14 

                                                  Košická 2224/12 
                                                    Lanškrounská 2501/1 
                                                    Weilburská 2442/5 
                                                    Košická 2374/1 
                                                    Košická 2374/3 

22. Návrh na predĺženie nájmu bytu Priekopa 2322/59A 
23. Návrh na zriadenie vecného bremena -    Bc. Jaroslav Rybovič 

- Miloš Badžo 
- VSD, a.s. 
- Ing. Rastislav Džadoň, Kežmarok, Mgr. 

Pavol Mikulášik, Kežmarok 
- INGOSING DV s.r.o. 

24.  Rôzne 
25.  Interpelácie 
26.  Záver 

 
1. Otvorenie 
 

Na úvod zasadnutia primátor mesta privítal prítomných na 8 zasadnutí mestského zastupiteľstva 
v tomto roku. Skonštatoval, že je prítomných 14 poslancov z  15 a mestské zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. 
 
Organizačné zmeny:  
 
p. primátor  
- informoval, že pred mestským zastupiteľstvom bol oslovený poslancom NR SR pánom Milanom 
Mazurekom, ktorý ho požiadal o vystúpenie a dohodli sa, že po ukončení pracovnej časti príde, a ako 
poslanec NR SR  prehovorí 

 
- informoval o aktivitách mestského úradu a o svojich aktivitách a o zmenách, ktoré sa od posledného 
mestského zastupiteľstva udiali 
 
 
Zahraničné cesty 



 
 

 

28. 06. - 29. 06. 2018 – Komisia ENVE, Maďarsko  
04. 07. -  05. 07. 2018 – Plenárne zasadnutie Výboru regiónov, Brusel 
10. 07. 2018 – Komisia CIVEX  na Sociálnu správu a správu verejnú, Brusel 
06. 08. 2018 – na základe pozvania účasť v Technologicko-inovačnom centre v Zlíne, projekt  
založený na tradíciách Tomáša Baťu a centrum, ktoré je orientované na výskum, vývoj a integráciu 
malých a stredných podnikateľov do rozvoja regiónu 
17. 08. 2018 – Otvorenie 18. ročníka Jarmark-u Podhalański, najväčší jarmok v partnerskom meste  

Nowy Targ 
 
Podujatia 
22. 06 – 23. 06. 2018 – Sviatok kultúry a vzájomnosti pod garanciou Karpatsko – nemeckého spolku 
23. 06. 2018 – Slávnostné poklepanie základného kameňa spoločnosti MUBEA, za prítomnosti  
predsedu vlády SR, ministra hospodárstva SR a majiteľa tejto spoločnosti, ktorý osobne predstavil celý 
projekt spoločnosti.  
- informoval o pomoci zo strany Vlády SR, ktorá odsúhlasila pomoc tejto spoločnosti, a to investíciu  
vo výške viac ako 50 – mil. €, a ráta s vytvorením viac ako 500 pracovných miest, kde priamo  aj 
majiteľ potvrdil, že viac ako 115 pracovných miest bude v oblasti výskumu a vývoja, t. z.  
vysokokvalifikované inžinierske pozície orientované pre celú spoločnosť, mesto Kežmarok a celý 
región východného Slovenska 
- je to jedna z najväčších investícií, nie len objemom zdrojov ale kvality projektu z pohľadu ľudských 
zdrojov 
- uviedol, že 22. júla 2018 Vláda SR odsúhlasila mestu Kežmarok finančnú dotáciu vo výške odhadom 
2,3 mil. € na dobudovanie infraštruktúry priemyselného parku, bola podpísaná dotačná zmluva 
a očakávame, že všetko stihneme do termínov  
26. 06. 2018 – Otvorenie futbalového turnaja  
30. 06. 2018 – Memoriál Františka Bednárčíka 
06. 07. 2018 – Otvorenie kancelárie EUROPA – parku v Kežmarku 
06. 07. 2018 – Otvorenie festivalu EĽRO  
06. 07. 2018 – V rámci festivalu EĽRO sa uskutočnil koncert Kataríny Knechtovej, Drevený 
artikulárny kostol 
29. 07. 2018 – Súťaž dobrovoľných hasičov o cenu primátora mesta 
04. 08. 2018 – Tatranský veterán  
11. 08. 2018 – Memoriál Františka Mizdoša, majstrovstvá SR vo volejbale 
17. 08. 2018 – Slávnostné otvorenie zrekonštruovaného oddelenia ZPS 
26. 08. 2018 – 74. výročie SNP spojeného s pietnym aktom a bojovými ukážkami, poďakoval 
účinkujúcim a uviedol, že sa zapojila aj armáda SR s prezentáciou techniky, strojov a zbraní 
01. 09. 2018 – Spolu s pánom viceprimátorom účasť na Slávnosti blahorečenia Anny Kolesárovej 
v Košiciach 
 
Prijatia 
06. 07. 2018 – Prijatie partnerských miest počas EĽR-a 
- uviedol, že záštitu nad festivalom prevzal osobitný vyslanec generálneho tajomníka OSN v Iraku  pán 
Ján Kubiš, ktorý prišiel na festival a tiež ho aj otvoril 
- na otvorení festivalu sa zúčastnila aj pani ministerka kultúry SR Ľubica Laššáková 
30. 07. 2018 – Prijatie delegácií mestských úradov z Moldavska, ktoré si prišli pozrieť mesto 
Kežmarok a klientske centrá miest prvého kontaktu, prítomná bola aj pani prednostka okresného úradu 
 
 
 
Rokovania 
06. 07. 2018 – Klub primátorov SR 



 
 

 

01. 08. 2018 – OOCR 
27. 08. 2018 – Zastupiteľstvo PSK 
 
Konferencie a semináre 
05. 08. 2018 – na základe pozvania účasť na Ekonomickom fóre ako prednášajúci v panelovej diskusii  
  
 
2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej  
komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
s c h v a ľ u j e      program rokovania  Mestského zastupiteľstva  v Kežmarku   takto: 
 
Program: 

1.  Otvorenie. 
2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 
3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 
4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č....   /2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 
č.8/2010 mesta Kežmarok o udržiavaní čistoty, ochrany zelene a údržby verejných 
priestranstiev na území mesta a verejného poriadku v znení VZN č. 1/2015  

5. Návrh na Dodatok č. 8 Zásad hospodárenia s majetkom mesta  
6. Schválenie aktualizovanej koncepcie rozvoja mesta Kežmarok v tepelnej 

energetike. 
7. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením 
č. 06/2018 

8. Návrh na odpis pohľadávok  
9. Monitorovanie a hodnotenie plnenia programového rozpočtu Mesta Kežmarok na 

rok 2018 k 30. 06. 2018 
Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Modernizácia vozidlového parku 
autobusov mestskej hromadnej dopravy v Kežmarku.  

10. Informácia o zmene lokality projektu podávaného v rámci žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Vodozádržné opatrenia 
v urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) 

11. Návrh na zmenu súťažných podmienok - obchodná verejná súťaž na odpredaj 
časti   pozemku CKN 668/3 

12. Návrh na odpredaj pozemkov  
- Ladislav Oravec a Lucia Oravcová rod. Mikolajčíková, Malý Slavkov  
- Jozef Šleboda a Oľga Šlebodová rod. Bordigová,  Malý Slavkov 

13. Návrh na odkúpenie pozemkov Ing. Rastislav Džadoň, Mgr. Pavol  Mikulášik 
14. Návrh na zámenu pozemkov – Rehoľa Najsvätejšieho Vykupiteľa 
15. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale a atletickej 

dráhy na Futbalovom štadióne F1. pre: Stredná umelecká škola, Slavkovská 19, 
Súkromná spojená škola, Biela voda 2 

16. Návrh na prenájom nebytových priestorov a hokejbalového ihriska pri ZŠ Dr. D. 
Fischera pre Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 4 

17. Návrh na prenájom ľadovej plochy s príslušenstvom na Zimnom štadióne pre: 
Mestský hokejový klub, Trhovište 4; Mestský športový klub, Trhovište 4 

18. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte futbalového štadióna F1 pre 
Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 



 
 

 

19.  Návrh na prenájom nebytových priestorov v objete Nemocnice Dr. Vojtecha 
Alexandra v Kežmarku n.o. pre B. Braun Avitum s.r.o., Hlučínska 3, Bratislava 

20. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte Dr. D. Fischera 7 pre: 
Všeobecnú nemocnicu    

 s poliklinikou Levoča a.s. 
21.  Návrh na opakovaný nájom -         Gen. Štefánika 1049/14 

                                                  Košická 2224/12 
                                                    Lanškrounská 2501/1 
                                                    Weilburská 2442/5 
                                                    Košická 2374/1 
                                                    Košická 2374/3 

22. Návrh na predĺženie nájmu bytu Priekopa 2322/59A 
23. Návrh na zriadenie vecného bremena  - Bc. Jaroslav Rybovič 

- Miloš Badžo 
- VSD, a.s. 
- Ing. Rastislav Džadoň, Kežmarok, Mgr. 

Pavol Mikulášik, Kežmarok 
- INGOSING DV s.r.o. 

24.  Rôzne 
25.  Interpelácie 
26.  Záver 

 
za: 14, zdržal sa: 0, proti: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 158/2018 
 
p. primátor 
- poprosil návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na dočasné orgány a uznesenia  
- vzhľadom k tomu, že bola zmenená návrhová aj volebná komisia, poprosil o prečítanie návrhov a 
opýtal sa, či sú k návrhu nejaké pripomienky, prípadne doplnenia 
 
- v návrhovej komisie zmena  - namiesto p. poslanca Hencela p. poslanec Wagner 
 
- zmena vo volebnej komisii -  namiesto p. poslanca Wagnera p. poslankyňa Havírová 
 
- za primátorom určenú zapisovateľku namiesto p. Klukošovskej p. Zvadová a zastupujúca p. 
Pavlíková  
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
v o l í  do návrhovej komisie    
 p. poslanca  Vojtecha Wagnera 

p. poslanca Matúša Poláka 
  
v o l í  do volebnej komisie 
 p. poslankyňu Eleonóru Levickú za predsedu  komisie 
 p. poslankyňu Veroniku Havírovú za  člena  komisie 



 
 

 

p. poslanca  Vladimíra Škáru za  člena  komisie 
  
b e r i e     n a      v e d o m i e     

-  primátorom  ur čených  overovateľov  zápisnice 
p. poslankyňu   Martu Sabolovú 

 p. poslanca   Jozefa Matiu 
 

-  primátorom ur čenú zapisovateľku 
  p. Luciu Zvadovú a zastupujúcu zapisovateľku p. Radku Pavlíkovú 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel  
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 159/2018 
 
 
p. primátor 
- v rámci programu požiadal o zaradenie ďalších dvoch bodov, a to do bodu rôzne, ako bod 25. a)  
Návrh na zámenu pozemkov medzi mestom Kežmarok a František Fedák a b) Návrh na zmenu 
uznesenia č. 153/2018 zo dňa 21. 06. 2018 - zámena nehnuteľností kruhový objazd JUH 
- vysvetlil, že uznesenie bolo schválené bez doplatku  
- opýtal sa, či má niekto iné návrhy 
 
p. Zreľak 
- navrhol zaradiť do bodu rôzne Návrh na začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu podľa 
ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. v znení neskorších predpisov a uviedol, že materiál bol už rozdaný  
 
p. Polák 
- navrhol do programu ako bod č. 4 zaradiť Schválenie pracovnej cesty poslancom do partnerského 
mesta Přibram a zo schváleného programu vypustiť bod č. 12 - Návrh na zmenu súťažných podmienok  
- obchodná verejná súťaž na odpredaj časti pozemku CKN 668/3 
 
 
Hlasovanie za bod 25. a) a 25. b) 
 
za: 12, proti: 0, zdržal sa: 2 
za: Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, 
Jankura, Perignáth 
zdržal: Garstková Majorová, Matia 
neprítomný: Hencel  
 
 
Návrh prešiel. 
 
Hlasovanie za bod 25. c) 
 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, 
Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 



 
 

 

zdržal: Levická 
neprítomný: Hencel  
 
Návrh prešiel. 
 
Hlasovanie za bod 4. 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Hlasovanie za vypustenie bodu č. 12  
 
za: 3, proti: 3, zdržal sa: 8 
za: Polák, Škára, Havírová 
zdržal: Matia, Garstková Majorová, Wagner, Levická, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Zreľak 
proti: Perignáth, Jankura, Holova 
neprítomný: Hencel 
 
Návrh neprešiel. 
 
 
3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku 
 
p. Teraj 
- informoval o predloženom materiáli 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie správu o plnení uznesení prijatých 
Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku ku dňu  23.08.2018 za kontrolované obdobia roka 2018 
a predchádzajúce obdobia. 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 160/2018 
 
 
4 . Schválenie pracovnej cesty – partnerské mesto Přibram 
 
p. Polák 
- uviedol, že dňa 25. 07. 2018 dostali ako poslanci mestského zastupiteľstva spolu s pánom poslancom 
Ing. Škárom pozvanie na pracovnú návštevu do partnerského mesta Příbram v Českej republike a že 
toto isté pozvanie bolo adresované aj vedeniu mesta, aby sa zúčastnil aj niekto z vedenia  
- informoval, že s pánom Škárom účasť potvrdili a že následne boli informovaní o tom, kedže sa jedná 
o oficiálnu pracovnú cestu, že si môžu časť nákladov refundovať cez mesto tak, ako to robia všetci 
poslanci a že takúto pracovnú cestu schvaľuje buď primátor alebo mestské zastupiteľstvo 



 
 

 

- uviedol, že dňa 03. 09.  dostal informáciu od pána prednostu, že z osobných dôvodov sa primátor 
mesta rozhodol cestovný príkaz nepodpísať, a preto sa dohodli, že podajú návrh na schválenie 
pracovnej cesty zastupiteľstvom 
-  poprosil poslancov o schválenie a opýtal sa primátora mesta, či toto uznesenie podpíše, ak ho 
poslanci schvália, aby bol cestovný príkaz krytý, lebo ak nie, tak nemá zmysel o ňom hlasovať  
 
p. primátor 
- k vyjadreniu pána Poláka sa opýtal na informáciu pána prednostu  
- uviedol, že poslanci dostali pozvánku dňa 25. 07. 2018, avšak do dnešného dňa ani pán Polák, ani 
pán poslanec Škára neprišiel osobne opýtať sa, či by na takúto cestu mohol ísť ako oficiálny zástupca  
- opýtal sa poslancov, s kým komunikovali, že chcú ísť na takúto cestu 
 
p. Polák 
- uviedol, že zamestnanci sekretariátu potvrdia, že s nimi komunikoval, čo je potrebné doložiť, aby to 
bolo v poriadku a vzhľadom k tomu, že ako poslanci nikdy predtým neboli na podobnej ceste, 
komunikovali aj s pánom viceprimátorom o tom, aký je postup a tiež sa komunikovalo aj so 
sekretariátom pána prednostu, aké materiály treba predložiť 
- informoval, že materiály dostali včas spolu s oficálnou pozvánkou, čiže je úplne jedno, či to prišlo 
26. 07. alebo 03. 09. na sekretariát primátora a uviedol, že primátor o tom, že sa takáto vec chystá 
vedel, pretože pán viceprimátor potvrdil, že s primátorom komunikovali na túto tému 
- poslancom zdôraznil, že na túto pracovnú cestu pôjdu, či už ju zastupiteľstvo schváli alebo neschváli  
 
p. primátor 
- poprosil o korektnosť vo vyjadrovaní a uviedol, že na všetko sa dá pozrieť z rôzneho uhla pohľadu  
- odovzdal slovo pánovi prednostovi 
 
p. prednosta 
- uviedol, že sa nikdy nevyjadril, že primátor mesta odmietol podpísať cestovný príkaz z osobných 
dôvodov, je to výmysel, a informoval pána poslanca, že na reprezentáciu mesta môže aj poslanca 
mestského zastupiteľstva delegovať buď štatutár alebo mestské zastupiteľstvo, na čo sa pán poslanec 
rozhodol, že cestovné príkazy predloží na schválenie mestskému zastupiteľstvu 
 
p. primátor 
- informoval, že pán viceprimátor mu povedal, že ho pán Polák oslovil, aby danú vec tlmočil s tým, že 
bol osobne pozvaný s pánom Škárom na návštevu mesta Příbram a či je možnosť ísť oficiálne za mesto 
- uviedol, že s danou vecou súhlasil, ale ten, kto bol pozvaný, nech si dá aspoň žiadosť alebo nech 
príde, že chce zastupovať mesto oficiálne počas tejto slávnosti 
- avšak požiadavku na oficiálne zastupovanie mesta Kežmarok na danej slávnosti neeviduje či už 
osobne od pána Poláka, či od pána Škáru 
- skonštatoval, že kto nechce osobne prísť za primátorom, nech si požiadavku predloží na mestské 
zastupiteľstvo, ak mu to mestské zastupiteľstvo schváli, nemá s tým problém 
- ak od niekoho niečo chcem, tak za ním prídem alebo napíšem oficiálny list, že chcem oficiálne 
zastupovať mesto a ja by som Vám odpovedal, či súhlasím, či nesúhlasím 
- ak chcete oficiálne zastupovať mesto a nám to nevychádza, stotožnil by som sa s tým a na základe 
žiadosti by som Vám sám pridelil, aby ste oficiálne vystupovali za mesto Kežmarok, doteraz ste ma 
však neoslovili 
- ak Vám to mestské zastupiteľstvo odsúhlasí, podpíšem to, nemám s tým problém, je to súhlas 
zastupiteľstva 
- uviedol, že ak pôjdú oficiálne, náklady s tým spojené prepláca mesto, ak pôjdú súkromne, všetky 
náklady si hradia sami 



 
 

 

- doteraz ste boli pozvaný ako súkromná osoba, žiadate ísť oficiálne a schválením mestského 
zastupiteľstva pôjdete ako oficiálny účastník 
 
p. Polák 
- uviedol, že dňa 03. 09. ráno priniesol na sekretariát všetky podklady tak, ako mu bolo povedané,    že 
ich má priniesť a to, že v danom čase primátor nebol na pracovisku, nie je jeho problém 
- to, že Vy ste dali sekretárke odkázať, že to nepodpíšete a mám sa kontaktovať na pána prednostu  
- išiel som za pánom prednostom, vy ste neboli v práci, vybavili sme zastupiteľstvo 
- keby mi bolo povedané z vášho sekretariátu, alebo zo sekretariátu pána prednostu, alebo 
z akéhokoľvek iného sekretariátu, že mám doniesť žiadosť na hlavičkovom papieri, tak ju donesiem 
- doniesol som tie materiály, ktoré si schválenie a podpísanie cestovného príkazu vyžaduje a bez 
ohľadu na to, akokoľvek toto hlasovanie dopadne, my s pánom Škárom sme osobné pozvanie 
viceprimátora prijali a zúčastníme sa tejto cesty 
 
p. primátor 
- opätovne uviedol, že ak chcem mesto oficiálne zastúpiť, aspoň prídem a poviem 
- pán prednosta Vám povedal, aké sú riešenia, vybrali ste si túto cestu, mohlo to  byť vyriešené jednou 
Vašou návštevou, robíte to papierami cez sekretariáty 
 
p. Škára 
- vzhľadom k tomu, že sa daný bod týka aj jeho, uviedol, že je za ukončenie danej diskusie a  vyjadril 
sa, že apeluje na budúce zastupiteľstvo, aby prijalo a  zmenilo štatút, aby sa pánovi primátorovi 
schvaľovala každá zahraničná cesta mestským zastupiteľstvom, aby to bolo transparentnejšie 
- navrhol stiahnutie daného bodu programu 
 
p. Levická 
- uviedla, že z jej pohľadu ide o súkromné pozvánky, nie je tam napísané ani poslanec 
- vzhľadom k tomu, že aj za mesto Příbram u nás boli, a je tu pozvanie, vyjadrila, aby sa to nesťahovalo 
a možno do budúcna sa každý poučí ako postupovať, keď niečo chce 
- nie 03. 09. ale hneď, keď niečo dostane, osloví buď poslanecký zbor alebo vedenie mesta, s tým či je 
možné, aby ako poslanci išli reprezentovať mesto Kežmarok 
- možno toľko stačilo, nie som za to, aby sa to sťahovalo, som za to, aby sme išli hlasovať 
 
p. primátor 
- potvrdil, že ako mesto Kežmarok dostali oficiálnu pozvánku a tieto pozvánky sú na meno, čiže sú 
osobné 
- mesto má oficiálne pozvánky, ponuku mal aj pán viceprimátor a na oficiálne cesty chodí buď primátor 
alebo zástupca primátora a za mesto takúto oficiálnu pozvánku z mesta Příbram máme 
- do dnešného dňa nemáme inú požiadavku na oficiálne zastupovanie mesta, ale môže ju udeliť mestské 
zastupiteľstvo na svojom rokovaní 
 
p. Zreľak 
- skonštatoval, že to bolo osobné pozvanie, ale že v ďalších prílohach je napísané, že za mesto 
Kežmarok má vystúpiť pán Škára a pán Polák ako zastupiteľ mesta 
- položil otázku, ako by sa pán poslanec Polák a pán poslanec Škára dozvedeli o tom, že takáto 
pozvánka prišla, kedže z mesta nedostali oficiálne nejakú informáciu 
- uviedol, že si nepamätá, že im niekedy bola preposlaná pozvánka do partnerského mesta  
- ak tam majú program a bolo to naozaj pozvanie v rámci dobrých vzťahov, nemám najmenší problém 
to podporiť a teraz riešiť tu, či to podpíšeme či nepodpíšeme, či to máme schváliť 
- niektorí poslanci z Vás boli na zahraničných cestách za mesto Kežmarok a neschvaľovali sme tu 
žiadnu takúto cestu a takisto ani pre pána primátora 



 
 

 

- podotkol, že vie, že to nie je povinnosť a vypustilo sa to z praktických dôvodov 
- uviedol, že by bolo najférovejšie, aby všetky služobné zahraničné cesty boli schvaľované mestským 
zastupiteľstvom, ako aj primátorovi, ako aj poslancom a všetkým osobám, ktoré vyšle mesto Kežmarok 
 
p. primátor 
- opätovne uviedol, že ak niekomu príde osobná pozvánka a chce na to použiť prostriedky mesta, tak 
musí byť schválená a je potrebné prísť za tým, kto to môže schváliť teda štatutár alebo na základe 
rozhodnutia mestského zastupiteľstva 
- kedže doteraz za štatutárom nikto neprišiel, tak to dali na mestské zastupiteľstvo 
- pánovi viceprimátorovi som povedal, ak niečo chcú páni poslanci, nech prídu, ale za mnou neprišli 
 
p. Mücnerová 
- podala procedurálny návrh o ukončení rozpravy 
 
p. primátor 
- vyzval na hlasovanie k procedurálnemu návrhu o ukončení diskusie 
 
Hlasovanie za procedurálny návrh: 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Procedurálny návrh prešiel. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje pracovnú cestu poslancom mestského 
zastupiteľstva Ing. Matúšovi Polákovi a Ing. Vladimírovi Škárovi do partnerského mesta 
Přibram v Českej republike od 7.9.2018 do 9.9.2018. 
 
za: 12, proti: 0, zdržal sa: 3 
za: Matia, Majorová Garstková, , Hencel , Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Perignáth 
zdržal: Jankura, Škára, Polák 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 161/2018 
 
 
 
 
 
5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 10/2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2010 
mesta Kežmarok o udržiavaní čistoty, ochrany zelene a údržby verejných priestranstiev na 
území mesta a verejného poriadku v znení VZN č. 1/2015 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  sa uznieslo na VZN č.  10  / 2018 , ktorým sa mení a dopĺňa  
VZN č. 8/2010 mesta Kežmarok  o udržiavaní  čistoty, ochrany zelene a údržby verejných 
priestranstiev na území mesta a verejného poriadku  v znení VZN č. 1/2015 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 



 
 

 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel ,Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 162/2018 
 
6. Návrh na Dodatok č. 8 Zásad hospodárenia s majetkom mesta 
 
p. Polák 
- uviedol, že tento návrh mali aj na finančnej komisii, kde navrhoval do sadzobníka doplniť, aby pri 
prevádzke zimného štadióna a jeho prenájme pre fan klub, bolo povedané, aby sme počkali, kým 
vznikne, a potom to budeme riešiť 
- poznamenal, že v minulosti, kým bol štadión funkčný, mládežníci a ľudia účastní vo fan klube, ktorí 
podporovali hráčov a robili atmosféru na štadióne, mali 1- krát do mesiaca k dispozícii zimný štadión 
a navrhol, aby sme to do týchto zásad zakomponovali aj pre tentokrát 
- uviedol, že na sociálnych sieťach postrehol, že takýto fan klub už vzniká, má nejaké kontúry a bolo 
by zaujímavé týchto ľudí za ich prácu a činnosť, ktorú budú vykonávať, podporiť aj takýmto smerom 
a umožniť im aspoň raz za mesiac alebo raz za dva mesiace na hodinu si zahrať 
- je to návrh na diskusiu 
 
p. Jankura 
- vyjadril súhlasné stanovisko s návrhom, ktorý bol predložený  
- skonštatoval, že podľa jeho názoru suma 160 eur za 90 minút pre ostatné právnické a fyzické osoby 
je dosť vysoká a v okolí sú sumy od 100 – 120 eur, keďže na komisii to bolo a takto sa uzniesli, ale tá 
suma mohla byť bližšie k tomu, ako to je v okolí 
 
p. Matia 
- položil otázku, ako je riešené jednorazové vstupné, keď idú korčuľovať ľudia z Kežmarku, či tu budú 
otváracie hodiny, kde bude sadzobník  
 
p. primátor 
- poprosil pána prednostu, vzhľadom k tomu, že komunikovali spolu nastavenie aj proces, aby 
zodpovedal, na základe čoho sú tie sumy dané, keďže tiež sa hľadalo riešenie a poprosil ho 
o vysvetlenie, prečo pre právnické osoby zriadené alebo založené mestom je tak nízka suma  
 
p. prednosta 
- uviedol, že tento dodatok vzniká na základe toho, že využitie zimného štadióna, respektíve ľadovej 
plochy je už v procese a bolo to pozerané po okolitých športoviskách takéhoto typu 
- objasnil, že všetci majú nadefinovanú ľado hodinu, u nás je toto postavené na sume 160 eur za 90 
minút a my garantujeme čisté využitie ľadovej plochy na 90 minút, nakoľko ďalšia polhodina je 
potrebná na ďalšiu úpravu ľadovej plochy 
- z toho vyplýva, že sú tam polhodinové prestávky 
- je potrebné chápať, že spolu s obslužnými činnosťami je to 160 eur za 2 hodiny hrubého času  
- informoval, že takýmto spôsobom bolo 3 mesiace komunikované, či by bol záujem a skonštatoval, 
že aj keď to ešte nie je zmluvne dokončené, pretože sa nechceme zmluvniť, kým nie sú všetky veci 
jasné, ale máme kalendár na budúcu sezónu za týchto podmienok plný  
- došli sme k tomu aj tak, že hodina na zápas je málo, je to odkomunikované a na základe toho vznikla 
suma 160 eur za ľado a polhodinu, čo je približne 107,50 eur za ľado hodinu a vo väzbe na to, ako je 
tento štadión riešený, je to veľmi prijateľná suma v porovnaní s okolitými zimnými štadiónmi 
- v dodatku pre právnické osoby zriadené alebo založené mestom Kežmarok je suma 20 eur za 90 
minút z dôvodu, že chceme, aby to základné školy a materské školy v najvyššom ročníku zaradili do 



 
 

 

svojho výukového procesu, aby deti získali ďalšiu zručnosť, ktorú momentálne ešte štát nepodporuje, 
nakoľko momentálne podporuje lyžiarske a plavecké výcviky  
- a preto to chceme my z titulu mesta podporiť 
- uviedol, že viac ako 2,5 dňa v dopoludňajších hodinách už máme vybukované a že riaditelia škôl, 
ktorí sú tu, takisto na to pristúpili a budú si to vedieť v rozvrhu pripraviť, aby deti začali korčuľovať 
- rozpočtové a príspevkové organizácie pôsobiace na území mesta, nezriadené mestom Kežmarok – 
80 eur za 90 minút,  z dôvodu hospodárenia s verejnými prostriedkami nemôžeme túto záležitosť až 
takto dotovať 
- informoval, že normálna cena, ktorá bude hovoriť aj o obnove parku, o opravách a údržbe je 160 eur 
na 90 minút 
- celý zimný štadión je na hodinu a je to na aktivity a akcie, ktoré zahŕňajú aj možnosť predaja 
vstupného pre organizátora na vlastné náklady a zabezpečenie celého podujatia z hľadiska 
organizačného, s výnimkou technického, hygienického a správcovského zabezpečenia, teda so 
všetkými službami a priestormi určenými pre verejnosť a so všetkým, čo k tomu patrí, aby sa na 
štadióne mohol odohrať zápas s publikom 
- uviedol, že čo sa týka fan klubu, zatiaľ nemáme informáciu a nevieme, o akú právnu formu pôjde, a 
akým spôsobom bude dokumentované, či to je alebo nie je fan klub 
- uviedol, že aj MŠK ostáva v takýchto sadzbách nájomného a aj kontrolné orgány majú radi, keď je 
to vo väzbe na dotačné peniaze k cudzím subjektom a keď je to transparentné  
- skonštatoval, že by bolo jednoduchšie, ak by pán poslanec podporil fan klubu dotáciu, ako do 
systémového dokumentu zásad hospodárenia dával niečo pre fan klub, ktorý ešte neexistuje   
 
p. primátor 
- poďakoval pánovi prednostovi za vysvetlenie 
- uviedol, že detí sú pre mesto najdôležitejšie a 20 eur je z dôvodu, že ich mesto chce týmto podporiť 
- podotkol, že je to priorita a uviedol, že je rád, že je vykrytá viac ako polovica týždňa počas celej 
sezóny už našimi školami  
- následne majú možnosť aj iné školy a stredné školstvo, kde je však sadzba iná, nie však taká, aby im 
to neumožňovala 
- potvrdil, že pri právnických osobách je skutočne úplne vybukovaný celý zimný štadión, cena je 
primeraná, záujem je obrovský a investícia, ktorá sa realizuje, bude plne využitá pre ľudí, pre detí a pre 
žiakov 
- skonštatoval, že to svedčí o tom, že rozhodnutia ísť v týchto trendoch boli správne a hlavne u detí, 
že budú mať nielen telesnú výchovu, ale budú sa učiť korčuľovať, hrať a získavať iné zručnosti 
a danosti 
- poďakoval všetkým, ktorí podporili zimný štadión 
- sadzby neriešia fan klub, pretože nevieme určiť, čo je oficiálny fan klub, preto to radšej nedávať do 
tohto systému, ale počkať ako sa to vykryštalizuje a čo bude oficiálne, vždy nájdeme cestu, ako 
podporiť fan klub  
 
 
p. Hencel 
- položil otázku k poslednej časti, znížené nájomné, či je to viazané na všetky predchádzajúce body, 
teda pre všetkých 
- či je to viazané len nad tých 5 hodín a do 5 hodín je normálna sadzba 
-či nemôže vzniknúť taká situácia, že nejaký subjekt bude predávať za 48 eur za hodinu a on si za- 
zmluvní ďalších, lebo z toho znenia by to tak mohlo byť 
- teda či je vhodné, aby to tam bolo a či sa v rozpočte rátalo, že sú také subjekty, ktoré s tým počítajú 
 
p. prednosta 



 
 

 

- uviedol, že je pri spúšťaní prevádzky zimného štadióna súčinný, vzhľadom k tomu, že je poverený 
vedením oddelenia športu 
- informoval, že v prípade, že si naša základná škola zabukuje viac ako 5 hodín týždenne, bude mať 
zo sadzby 20 eur zľavu 30 %, je to jednoduchá množstevná zľava, ak si niekto príde a objedná si viac, 
má cenové zvýhodnenie  
- čo sa týka ďalšieho dodatočného posúvania alebo vykúpenia štadióna, vedie sa kalendár, kde 
momentálne kto prv príde, je zapísaný  a ostatným sa ukazujú už len voľné okienka, kde je to možné 
a akým spôsobom 
- v rámci mesta sme zapojili aj verejné korčuľovanie, ktoré je plánované na 3 dvojhodinové cykly, kde 
1,5 hodiny bude korčuľovanie a zvyšok pravidelná úprava ľadovej plochy  
- ďalší dodatočný predaj alebo posun toho, že by niekto skúpil všetok čas, lebo bude mať zľavu a bude 
to predávať ďalej, my už kalendár máme hotový a neudialo sa to, všetky subjekty sú zvlášť   
 
p. primátor 
- uviedol, že ide o návrh a berie na vedomie aj pripomienku, aby to nebolo automaticky nárokovateľné 
a možno po posúdení, aby si niekto nezačal z toho robiť prenájmy a nezneužil to  
 
p. prednosta 
- štadión, ktorý ponúkame, ponúkame aj so servisným zabezpečením, t. z. , že vždy tam bude správca, 
upratovačka, rolbár, a ak niekto príde, že tu má prenájom, preukáže sa občianskym preukazom 
- podľa zmluvy má tu tento človek prenájom, systém je nastavený tak a zmluva je robená s fyzickou 
osobou, ktorá tam bude musieť prísť alebo splnomocniť niekoho  
- uviedol, že ak sa tento systém začne zneužívať, tak sa potom k tomuto zastupiteľstvo určite inak 
postaví 
- na iných športoviskách sa to nedeje  
 
p. Hencel 
- navrhol presunutie časti znížené sadzby nájomného za bod 1. b), a tým pádom by to platilo len pre 1. 
a), 1. b) a pre body 1. c) a 2. by to neplatilo  
- v zmysle vyššie uvedeného predložil pozmeňujúci návrh  
 
p. primátor 
- skonštatoval, že pre organizácie mesta to pravdepodobne zaujímavé nebude, ani pre právnické osoby 
vzhľadom k tomu, že záujem o štadión je taký veľký, že ho rozložíme pre viac a nielen pre jednu 
právnickú osobu 
- uviedol, že znížené sadzby nájomného by boli zaujímavejšie k bodu 2., čo sú napr. koncerty alebo 
v prípade, ak si ho nejaká firma vybukuje pre zamestnancov na celý deň 
 
p. Hencel 
- navrhol doplnenie vety znížené sadzby nájomného aj za bod 1. b), a teda obmedziť to pred bod 1. c)  
 
p. Müncnerová 
- položila otázku, či to bolo myslené pre bod 1. a 2.  
- uviedla, že zľava je najviac zaujímavá pre bod 1. c) ostatné právnické a fyzické osoby, pretože podľa 
jej názoru 20 eur pre právnické osoby zriadené mestom je skôr symbolické, rovnako ako aj 80 eur pre 
rozpočtové organizácie na území mesta, a práve pre ostatné právnické a fyzické osoby je zníženie 
sadzby nájomného zaujímavé 
- poprosila o odpoveď pána prednostu 
 
p. prednosta 
- uviedol, že je to množstevná zľava pre všetkých,  



 
 

 

- skonštatoval však, že myšlienka mala byť 7,5 hodín týždenne vzhľadom k tomu, že ide o 5 
tréningových cyklov, ktoré sú 90 minútové 
- navrhol to ešte v diskusii zvážiť a možno pozmeňujúcim návrhom upraviť 
- medzi ostatné právnické a fyzické osoby patrí aj Mestský hokejový klub a Mestský športový klub, 
takže aj hokejisti, ktorí budú hrať ligu a trénovať, sa tam takisto môžu dopracovať len touto sadzbou   
 
p. primátor 
- uviedol, že to bolo mienené skôr na Mestský športový klub a Mestský hokejový klub, aby boli 
schopní svoju činnosť zaplatiť a tiež, že mesto poskytuje dotáciu Mestskému športovému klubu a cez 
neho aj hokejovému klubu, ak by to tam nebolo, tak by muselo dôjsť k navýšeniu prostriedkov, aby sa 
zdroje dokázali vrátiť naspäť do mesta 
  
p. Polák 
- uviedol, čo sa týka nájmu zimného štadiónu na celý deň, navrhol, žeby bolo lepšie nedávať nájom na 
hodinu, vzhľadom k tomu, ak sa má nejaký koncert dôkladne pripraviť a odohrať, trvá to niekoľko 
desiatok hodín, ale uvažovať o celodennej sadzbe 
 
p. Müncnerová 
- podala pozmeňujúci návrh v znení  
 
Znížené sadzby nájomného:  
Pri prenájme pri viac ako 7,5 hodín/týždeň 
 
p. Levická 
- z pohľadu bezpečnosti navrhla, aby pri určení času pri verejnom korčuľovaní bol čas rozdelený na 
dvakrát, tak ako to bolo aj v minulosti, keďže na verejné korčuľovanie môžu ísť aj rodičia s malými 
deťmi a ak to bude pre všetky vekové kategórie, môže sa stať, že malé deti s rodičmi môžu byť 
ohrozené  
 
p. Hencel 
- čo sa týka MŠK, položil otázku, ak by to bolo takto prijaté, či je možnosť riešiť to tak, aby mali 
navýšený rozpočet  a tým pádom by to bolo priechodné 
 
p. primátor 
- uviedol, že k danej veci sa vrátime a po spustení prevádzky príde návrh, ako to riešiť 
 
 
p. Hencel 
- stiahol pozmeňujúci návrh 
 
 
p. Majorová Garstková 
- poukázala na bod č. 18 v programe, kde Mestský hokejový klub bude mať 12 hodín týždenne a zľava 
im vyjde a Mestskému športovému klubu už nevyjde, lebo majú predbežne zarezervovaných 6 hodín 
týždenne 
 
 
Hlasovanie k pozmeňujúcemu návrhu p. Müncnerovej 
 
Znížené sadzby nájomného:  
Pri prenájme pri viac ako 7,5 hodín/týždeň 



 
 

 

 
za: 8, proti: 1, zdržal sa: 6 
za: Polák, Wagner, Levická, Sabolová, Müncnerová, Holova, Škára, Perignáth 
zdržal: Jankura, Zreľak, Jendrejčák, Matia, Hencel, Havírová 
proti: Majorová Garstková 
 
Pozmeňujúci návrh prešiel. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

s ch v a ľ u j e  

Dodatok č. 8  Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok podľa predloženého návrhu 

s prijatým pozmeňujúcim návrhom. 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Perignáth 
zdržal: Jankura 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 163/2018 
 
 
7. Schválenie aktualizovanej koncepcie rozvoja mesta Kežmarok v tepelnej energetike 
 
p. Majorová Garstková 
- uviedla, že v materiáli v dôvodovej správe je uvedené, že sa spracovaná aktualizácia koncepcie 
rozvoja mesta predloží mestskému zastupiteľstvu v elektronickej podobe, ktorú však nedostala 
 
 p. Kelbelová 
- objasnila, že materiál bol vyvesený na webovej stránke mesta pri materiáloch do mestského 
zastupiteľstva a prílohu tvorí elektronická podoba aktualizácie 
 
p. primátor 
- skonštatoval, že nebola požiadavka na CD – nosič s kompletnou koncepciou a je to verejne dostupné 
na stránke mesta a nielen poslanci, ale aj občania mesta si to môžu nájsť a preštudovať 
 
p. Kelbelová 
- uviedla, že koncepcia mala veľký počet strán 
 
p. Matia 
- skonštatoval, že materiál nebol doručený poslancom v kompletnej podobe 
- z dôvodu,že ho nevidel a nečítal, nevie sa k predmetnému dokumentu vyjadriť 
- navrhol stiahnutie daného bodu programu   
 
Hlasovanie k procedurálnemu návrhu p. Matiu 
 
za: 6, proti: 2, zdržal: 7 



 
 

 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Zreľak, Škára, Müncnerová  
zdržali sa: Perignáth, Hencel, Wagner, Jendrejčák, Sabolová,  Levická,  Havírová 
proti: Jankura, Holova 
 
Procedurálny návrh neprešiel. 
 
p. Polák 
- vzhľadom k tomu, že daný materiál bol prerokovaný v komisii urbanistiky, poprosil predkladateľa 
materiálu alebo predsedu komisie o oboznámenie s daným návrhom  
 
p. Perignáth 
- uviedol, že vo zverejnenom materiáli sa na poslednej strane nachádza v odrážkach zhrnutie a bolo by 
dobré prečítať ho 
 
p. Kelbelová 
- uviedla závery a odporúčania, ktoré vyplynuli z aktualizácie 
 
p. Polák 
- v nadväznosti na uvedené závery a odporúčania sa opýtal, či sa začínajú vytvárať jednotlivé zdroje 
tepla, t. z. , či je centrálne vykurovanie, a potom sa zavedie samostatný vykurovací systém ? 
- či to má súvis s výstavbou nájomných bytov, ktorú realizuje mesto a kde má každá bytovka 
samostatnú vykurovaciu jednotku a či sa plánuje prejsť na  centrálne vykurovanie ? 
 
p. primátor 
- k otázkam pána Poláka uviedol, že individuálne zdroje tepla sa spätne nebudú prerábať 
- vzhľadom k tomu, že koncepcia pozerá do budúcna, podporované bude centrálne zásobovanie a ak 
by sme sa v rozhodnutiach vracali desať rokov spätne, preferované by bolo centrálne zásobovanie 
týchto bytoviek, pretože je to najekologickejšie, najjednoduchšie, najúčinnejšie teplo 
- v rámci mesta prihliadame na ekológiu a ideme tvoriť dokument, kde sa zaväzujeme znížiť produkciu 
CO2, a tým zlepšovať prostredie pre ľudí 
 
p. Bešenej 
- uviedol, že danú koncepciu vypracovala spoločnosť REMAKO spol. s r. o.  
- väčšinu údajov, ktoré sa nachádzajú v koncepcii, sme poskytovali my a mnohé údaje sú či už 
z výročných správ spoločnosti Spravbytherm alebo z operatívnej evidencie spoločnosti 
- uviedol, že uvedené závery a odporúčania, ktoré prečítala pani Ing. Kelbelová, sú všeobecné a mali 
by na nich nadväzovať ešte ďalšie nariadenia a predpisy, pretože v dnešnej dobe, ak sa niekto rozhodne 
odpojiť, musí prejsť nejakú procedúru, v konečnom dôsledku mu v tom tento dokument nezabráni, ale 
hovorí o koncepcii do budúcna a veľmi podrobne popisuje aktuálny stav  
- uviedol, že spoločnosť Spravbytherm, ako dodávateľ tepla, nebude meniť ceny energií do konca roka 
2021, pretože má dlhodobý kontrakt  
- odporučil schválenie koncepcie 
 
p. primátor 



 
 

 

- potvrdil, že môžeme garantovať, že sa nám podarilo dlhodobo vyriešiť to, že nebudeme musieť 
v rámci mesta Kežmarok v nasledujúcich rokoch zvyšovať ceny tepla  
 
p. Škára 
- keďže v koncepcii sa hovorí o ekológii a životnom prostredí, položil otázku k spoločnosti Geovrt, 
ktorú založilo mesto Kežmarok, či táto spoločnosť uvažuje s využitím tejto možnosti, keďže pod naším 
územím je bohatý zdroj prameňov 
 
p. primátor 
- uviedol, že touto možnosťou sa zapodieva nielen spoločnosť, ale aj mesto a do budúcna budeme 
hľadať riešenia 
 
p. Kelbelová 
- uviedla, že aktualizovaná schválená koncepcia je jednou z príloh, keď mesto bude žiadať o finančné 
prostriedky práve pre využitie obnoviteľných zdrojov   
 
p. Polák 
- faktická poznámka 
 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

1. Schvaľuje  
Aktualizáciu  koncepcie rozvoja mesta Kežmarok v tepelnej energetike vypracovanú  
firmou REMAKO spol. s r.o. Košice v máji 2018  
 

2. Ukladá  
Zapracovať závery a odporúčania Aktualizácie  koncepcie rozvoja mesta Kežmarok 
v tepelnej energetike vypracovanej  firmou REMAKO spol. s r.o. Košice v máji 2018 do 
Územného plánu mesta Kežmarok  

 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Jankura, Zreľák, Perignáth 
zdržal sa: Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 164/2018 
8. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 06/2018 

p. Polák 
- vyjadril pripomienky k návrhu rozpočtu, a to k bodu č.  2.1.2. zvýšenie rozpočtu na propagačné 
materiály a služby v čiastke  6 000 eur, ktoré súvisia s potrebou vydania informačnej brožúry, kde budú 
zahrnuté všetky investičné a neinvestičné aktivity mesta Kežmarok za uvedené obdobie  
- položil otázku, kedy je v pláne vydať brožúru 
- prečo sa o nej bavíme teraz, keď rok 2018 stále beží 
- skonštatoval, aby sa volebná kampaň nerobila za mestské peniaze 



 
 

 

- podal pozmeňujúci návrh k návrhu rozpočtu, k programu č. 2.1.2. aby bol vyňatí z celkovej 
rozpočtovej úpravy 
 
p. Perignáth 
- podal pozmeňujúci návrh k bodu, ktorý bol doplnený na začiatku rokovania, a to 
vysporiadanie pozemkov pri okružnej križovatke na sídlisku JUH 
- uviedol, že majiteľ jedného z tých pozemkov požaduje doplatok vo výške 3 200 eur, a z tohto dôvodu 
je potrebná úprava rozpočtu 
- navrhol zvýšiť kapitálové výdavky v bode programe 3.4.3. – Zveľaďovanie nehnuteľnosti mesta 
o čiastku 3 300 eur, kde suma bude upravená v kapitálových výdavkoch z pôvodnej sumy 44 000 eur 
na sumu 47 300 eur 
- navrhol kapitálové výdavky znížiť o čiastku 3 000 eur v prvku 2.1.5. – Turistické a cyklistické trasy, 
kde je plánovaná suma na Bike zónu 6 750 eur, ale  v súčasnosti je čerpanie 3750 eur 
- navrhol preložiť čiastku 300 eur z prvku 12.3. – Detské ihriská, kde je suma 128 860 eur, na čiastku 
128 560 eur 
 
p. Hencel 
- uviedol stanovisko zdravotnej komisie k uzneseniu, ktoré sa týka poskytnutia finančných    
  prostriedkov z rezervného fondu na krytie centra integrovanej zdravotnej starostlivosti  
 
p. primátor 
- vrátil sa k návrhu pána viceprimátora, kde uviedol, že s pánom Kuffom rokoval a bola uzavretá 
dohoda, čo je zahrnuté v bode č. 25 – kruhový objazd na sídlisku JUH 
- vyjadril sa k otázkam pána Poláka, kde uviedol, že táto brožúra bude vydaná za účelom zviditeľnenia 
práce všetkých osôb vrátane poslancov mesta  
- uviedol, že úlohou tejto brožúry je informovanie verejnosti, čo v meste prebehlo, a aby bola verejnosť 
informovaná o každej investícií, či práci v meste 
- vyjadril sa, že presne určený čas vydania tejto brožúry ešte nie je presne určený 
 
p. Polák 
- uviedol, že mu nevadí vydanie takejto brožúry po roku 2018, v januári 2019  
- skonštatoval, že ak nevieme presný a stanovený termín vydania brožúry, podá pozmeňujúci návrh 
 
Pozmeňujúci návrh p. Poláka 
 
Vynechať z materiálu výdavky na prvku 2.1.2 – Mestské propagačné materiály a služby, so 
schváleným rozpočtom 30 000,- €, kde navrhuje úpravu 0,- €., aby bol rozpočet po vyňatí 
v neznemenej hodnote, t. j. 30 000,- €. 
 
 
 
 

Bežné výdavky  v €:    
     

Program Názov položky Schválený 
rozpo čet 

Návrh  
úpravy 

Upravený 
rozpo čet 

2.1.2 Mestské propagačné materiály a služby 30 000 0 30 000 

  SPOLU   0   

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Poláka 
 
za: 6, proti: 5, zdržal: 4 



 
 

 

za: Majorová Garstková, Polák, Havírová, Müncnerová, Škára, Zreľak 
proti: Wagner, Sabolová, Jankura, Holova, Perignáth 
zdržal: Levická, Matia, Hencel, Jendrejčák 
 
Pozmeňujúci návrh neprešiel. 
 
 
Pozmeňujúci návrh p. Perignátha 
 
1. Zvýšiť kapitálové výdavky v prvku 3.4.3. – Zveľaďovanie nehnuteľnosti mesta o sumu 3 300 €,  - v 
tom výkup pozemkov zvýšiť v sume 3 300 € z pôvodnej sumy 44 000,- € na sumu 47 300,- € 
2. Znížiť kapitálové výdavky v prvku  2.1.5. – Turistické a cyklistické trasy o sumu 3 000,- €,  v tom 
Bike zóna, kde je schválená suma 6 750,- € na sumu 3 350,- € 
3. Znížiť kapitálové výdavky v podprograme 12.3. – Detské ihriská o sumu 300 €, kde je schválená 
suma 128 860,- € na čiastku 128 560,- € 
 
 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Perignátha 
 
za: 13, proti: 0, zdržal: 2 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Sabolová, Jendrejčák, Holova, 
Zreľak, Škára, Jankura, Perignáth   
zdržal: Havírová, Müncnerová 
 
Pozmeňujúci návrh prešiel. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
s c h v a ľ u j e    
 
zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 06/2018 podľa 
predloženého návrhu vrátane prijatého pozmeňujúceho návrhu. 
 
za: 13, proti: 0, zdržal: 2 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
zdržal: Škára, Polák 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 165/2018 
 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
s c h v a ľ u j e    
 
zvýšenie schváleného bežného finančného príspevku pre príspevkovú organizáciu 
verejnoprospešné služby mesta Kežmarok na rok 2018 pod čiastkou 96 900,- € 
 
za: 15, proti: 0, zdržal: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 



 
 

 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 166/2018 
 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
s c h v a ľ u j e 
 
doplnenie vecného použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu Mesta Kežmarok 
v roku 2018 na finančné krytie kapitálovej aktivity: 
 
Podprogram 15.2 Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti vrátane PaPD 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
s c h v a ľ u j e    
 
zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 06/2018 podľa 
predloženého návrhu  
 
za: 15, proti: 0, zdržal: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 167/2018 
 
9. Návrh na odpis pohľadávok. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky Mesta Kežmarok voči 
Ľubomírovi Mocákovi, nar. 30.06.1978, bytom Kežmarok, Záhradná 7 vo výške 517,82 € na 
základe oznámenia správcu dlžníka v Obchodnom vestníku dňa 17.01.2018 o zrušení konkurzu, 
vyhláseného Uznesením Okresného súdu Prešov zo dňa 28.09.2017, č.k. 1OdK/128/2017, - 

za: 12, proti: 0, zdržal: 1 
za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Holova, Müncnerová, Jendrejčák, 
Perignáth, Škára 
zdržal: Jankura 
neprítomní: Majorová Garstková, Zreľak 
Prijaté uznesenie dostalo č. 168/2018 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Eve 
Babušiakovej, nar. 07.05.1953, naposledy bytom Kežmarok, Pod lesom č. 1429/9 vo výške 85,15 
€ na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 10D/5/2014 – 13 zo dňa 22. januára 2015 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Andrejovi 



 
 

 

Bjalončíkovi, nar. 13.09.1929, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 769,11 
€ na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 4D 319/2013 – 11 zo dňa 30. januára 
2014 
 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Antonovi 
Čekovskému, nar. 24.08.1929, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 
3 357,94 € na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 3D 188/2014 – 11 zo dňa 08. 
septembra 2014 
 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Jánovi Kudasovi, 
nar. 30.03.1930, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 2 269,01 € na základe 
Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 3D 205/2013 – 22 zo dňa 27. novembra 2013 
 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Kataríne 
Liberdovej, nar. 02.08.1915, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 2 108,79 
€ na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 3D 204/2013 – 12 zo dňa 4. októbra 2013 

 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Viliamovi 
Miturovi, nar. 22.08.1935, naposledy bytom Krížová Ves 146 vo výške 179,64 € na základe 
Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 3D 274/2014 – 23 zo dňa 15. januára 2015 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Márii Petrovskej, 
nar. 20.11.1921, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 974,91 € na základe 
Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 3D 100/2013 – 19 zo dňa 17. júna 2013 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Jánovi 
Slavkovskému, nar. 14.04.1955, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 
7 306,59 € na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 9D 50/2016 – 19 zo dňa 30. mája 
2016 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Jánovi 
Olekšákovi, nar. 22.10.1941, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 1 570,01 



 
 

 

€ na základe Uznesenia Okresného súdu  v Kežmarku č. 5D 155/2017 – 28 zo dňa 29. januára 
2018 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Žofii Oravcovej, 
nar. 12.01.1936, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 6 254,71 € na základe 
Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 5D/135/2018 – 17 zo dňa 21.05.2018 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Ľudmile 
Pavličkovej, nar. 06.05.1930, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške 360,10 
€ na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 10D 254/2015 – 15 zo dňa 22. decembra 
2015 

 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje odpis pohľadávky rozpočtovej organizácie 
Zariadenie pre seniorov a Zariadenie opatrovateľskej služby v Kežmarku voči Ľudovítovi 
Hlaváčovi, nar. 17.04.1957, naposledy bytom Kežmarok, Vyšný mlyn 1433/13 vo výške  79,97 € 
na základe Uznesenia Okresného súdu v Kežmarku č. 10D/221/2016 – 23 zo dňa 12.01.2017 

za: 13, proti: 0, zdržal: 0 
za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Holova, Müncnerová, Jendrejčák, 
Škára, Jankura, Perignáth, 
neprítomní: Majorová Garstková, Zreľak 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 169/2018, 170/2018, 171/2018, 172/2018, 173/2018, 174/2018, 
175/2018, 176/2018, 177/2018, 178/2018, 179/2018, 180/2018. 
 
10. Monitorovanie a hodnotenie plnenia programového rozpočtu Mesta Kežmarok na 
rok 2018  k  30. 06. 2018 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie Monitorovanie a hodnotenie 
plnenia programového rozpočtu Mesta Kežmarok na rok 2018 k  30. 06. 2018. 
 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia,  Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Jankura, Perignáth 
nepritomní: Majorová Garstková, Zreľak 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 181/2018 
 
11. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Modernizácia vozidlového parku autobusov 
mestskej hromadnej dopravy v Kežmarku.  
 



 
 

 

p. Škára 
- požiadal o vyjadrenie sa k plánu mesta odkúpiť 2 elektrobusy  
 
p. Perignáth 
- konštantoval, že autobusy by boli vo vlastníctve mesta, ale správu by vykonávala SAD PP, ako je 
uvedené v zmluve 
 
p. primátor 
- uviedol, že mesto je ako oprávnený subjekt žiadateľ, kde má mesto záujem o kúpu 2 elektrobusov  
- uviedol, že po preukázanej úspešnosti tejto dopravy sa  mesto stane vlastníkom elektrobusov a neskôr 
sa podmienky dohodnú podľa zmluvy 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
schvaľuje  
 
a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Modernizácia vozidlového parku autobusov 
mestskej hromadnej dopravy v Kežmarku“, realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok na modernizáciu vozidlového parku autobusov mestskej hromadnej 
dopravy a prímestskej autobusovej dopravy, kód výzvy: IROP-PO1-SC121-2018-32;, ktorého ciele sú 
v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
mesta;  
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
....................35 000,- ........................ * € s DPH (rozdiel celkových oprávnených výdavkov projektu a 
žiadaného NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci);  
d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 
 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Majorová Garstková, Zreľak 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 182/2018 
 
 
12. Informácia o zmene lokality projektu podávaného v rámci žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok  zo zdrojov EÚ na projekt: Vodozádržné opatrenia v urbanizovanej 
krajine (v intraviláne obcí) 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
 
berie na vedomie 
 
Zmenu lokalít v rámci predloženia ŽoNFP na projekt: „Vodozádržné opatrenia v intraviláne 
mesta Kežmarok“ v rámci výzvy: OPKZP-PO2-SC211-2018-40. 
 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Jankura, Perignáth 



 
 

 

neprítomní: Majorová Garstková, Zreľak 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 183/2018 
 
 
13. Návrh na zmenu súťažných podmienok – obchodná verejná súťaž na odpredaj časti 
pozemku CKN 668/3 
 
p. Polák 
- uviedol dôvody na stiahnutie tohto bodu z programu MsZ 
- informoval, že údaje získal z finančnej komisie, kde súčasťou sú navrhované zmeny 
- poukázal, že do tejto verejnej súťaže bol prihlásený iba 1 uchádzač 
- podal informácie o uchádzačovi, ktorý nesplnil kritériá a z tohto dôvodu musí prísť k úpravám 
- informoval o podmienke z verejnej súťaže, ktorú uchádzač nesplnil – nepredložil doklad o finančnej 
spôsobilosti vo výške min. 1 000 000,- €, kde zároveň ozrejmil, že navrhovateľ môže výšku finančných 
prostriedkov preukázať jedným alebo viacerými kombinovanými dokladmi 
- podal informácie o priebehu tejto verejnej súťaže, kde mesto zadáva podmienky, na základe ktorých 
súkromný investor postaví polyfunkčný dom vyššieho štandardu a následne ho investor odpredá do 
osobného vlastníctva občanov 
- vyjadril sa k finančným prostriedkom, ktorými vykryje náklady na výstavbu 
- uviedol, že pri sume 3 000 000,- €, ktorá bude investorovi podaná na výstavbu, mesto požaduje 
zábezpeku  1 000 000,- € 
- položil otázku, či je mesto dostatočne kryté v prípade krachu danej firmy 
- opýtal sa, či termíny na predloženie všetkých dokumentov do verejnej súťaže boli dostačujúce a chce 
vedieť konkrétne termíny   
- nesúhlasil s kritériami na vyhodnotenie súťažných návrhov a súťažných  podmienok, ktoré aj 
predniesol 
- opýtal sa, či tieto podmienky je možné meniť pozmeňujúcimi návrhmi  
 
p. primátor 
- informoval o verejnej obchodnej súťaži, ktorá prebehla dvakrát, a až na druhýkrát vyhrala firma                           
po splnení všetkých podmienok, ktoré boli  nastavené tak, aby boli zaujímavé pre viacero firiem 
- uviedol, že viac investorov žiadosť nepredložilo a firma, ktorá splnila všetky kritériá, ručí za 
výstavbu týchto bytov 
- poznamenal aj možnosť súkromných investorov alebo výstavbu mestom 
 
 
p. Perignáthová 
- uviedla, že mesto pre ľudí hľadalo byty s väčšou podlahovou plochou 
- nevyjadrila sa k termínu na predĺženie podávania návrhov vzhľadom k tomu, že je potrebná 
dokumentácia v širšom  rozsahu, ale presný dátum sa určiť nedá 
- uviedla, že čas na spracovanie všetkého bude asi 1 mesiac 
 
p. prednosta 
- objasnil navrhované kritériá 
- uviedol, že v nich ide hlavne o urbanistické riešenie, aby boli splnené aj estetické požiadavky a aby 
to nebolo len o cene a tiež vysvetlil negatívny dosah sprísnenia kritérií 
 
p. primátor 



 
 

 

- objasnil, že mesto môže stavať byty len do určitých metrov štvorcových, ale ak chceme ísť na 
komfortnejšie bývanie, musí ísť o súkromnú investíciu a mesto do toho nemôže ísť 
- uviedol, že v meste Kežmarok je priestor aj na vyšší štandard bývania a mesto pokračuje v stavaní 
nájomných bytov 
 
p. Matia 
- overil si informáciu, či  6 - podlažný polyfunkčný dom bude mať 7 podlaží 
 
p. Polák 
- požiadal o odpoveď, či je možnosť podať pozmeňujúci návrh o zmene podmienok verejnej súťaže 
- opýtal sa, či bol problém, aby pôvodná cena ostala pri verejných súťažiach, cca 100 % 
- navrhol pokračovať s výstavbou nájomných bytov z dôvodu nezapojenia sa iného investora  
  do výstavby  
- navrhol, aby vo verejne súťaži technické riešenie nemalo vplyv, alebo aby bola táto hodnota    
  znížená na 10 bodov 
- mal pripomienku, že v podkladoch nie je uvedené, že investor bude viazaný predajom týchto bytov 
- uviedol, že nesúhlasí s výškou pokút pri nesplnení podmienok verejnej súťaže 
- poukázal na nízku pokutu vo výške 20 000,- € za prevod na tretiu osobu a navrhol určiť vyššiu  
  sumu pokuty 
- pripomienkoval zloženie 3 - člennej  komisie menovanej primátorom mesta, ale aby boli v tejto    
  komisii určené iné osoby, nielen menované primátorom mesta 
- podal návrh na 7- člennú komisiu, v ktorej by boli 4 poslanci  
- navrhol počkať s výstavbou nadštandardných bytov až na budúci rok, po zapojení sa investorov    
  s pevným finančným kapitálom  
 
p. primátor 
- odpovedal na pripomienkovanie pána Poláka 
 
p. Perignáthová 
- uviedla, že ku všetkým kritériám je ťažko sa vyjadriť a vždy musia mať nadväznosť s cenou, čo aj 
terajšie podmienky spĺňajú, ale cena nemôže byť jediné kritérium 
 
p. Kelbelová 
- uviedla, že územný plán rieši funkčné usporiadanie, ale musia byť dodržané všetky potrebné kritériá  
- poznamenala, že kritériá boli prispôsobené tak, aby sa zaangažovali viacerí investori  
 
p. Zreľak 
- opýtal sa, či do plánu je zahrnuté dobudovanie parkovacích miest 
- ku kritériám navrhol, aby bolo zapojených čo najviac firiem spolu s architektonickým riešením ponúk 
- súhlasil s územným plánom s p. Kelbelovou 
 
p. primátor 



 
 

 

- uviedol, že výstavba sa nemôže povoliť bez toho, že nie sú splnené určité kritéria a jedným z kritérií 
je aj počet parkovacích miest na každý jeden byt, t. z. , že už v stavebnom povolení je presne daný 
limit a územie počíta s kompletnou infraštruktúrou pre počet bytov, ktorý tam má vzniknúť  
- ak bude viac architektonických návrhov a odborná komisia vyhodnotí, ktorý je do toho územia krajší, 
môžeme vyberať medzi viacerými, ale najprv musíme odborne posúdiť, či spĺňajú kritériá 
 
p. Škára 
- odsúhlasil požiadavku p. Poláka sprísniť predkladanie dokladov preukazujúcich splnenie podmienok 
finančnej spôsobilosti  
- navrhol zvýšenie sumy pokút za nedodržanie podmienok 
- opýtal sa na bod č. 11 – súťaž je platná, ak sa zúčastní  min. jeden navrhovateľ, kde poukázal, že 
týmto spôsobom nemá s kým súťažiť 
 
p. primátor 
- ozrejmil proces prípravy verejnej súťaže  
 
p. Polák 
- požadoval odpoveď, či je možnosť podať pozmeňujúci návrh k tomuto materiálu 
 
p. Hencel 
- uviedol, že pri nastavení lepších kritérií sa prihlási viac firiem 
- opýtal sa k bodu č. 11, pri prihlásení jednej firmy, ktorá vyhrá súťaž, či je povinnosť to odsúhlasiť 
- súhlas nemusí byť  
- opýtal sa, aké bude poradie kritérií , či môže MsZ určiť predaj aj pre iného investora  
 
p. primátor 
- uviedol, že v konečnom dôsledku vždy všetko musí byť odsúhlasené MsZ 
- poznamenal, že teda aj výsledok verejnej obchodnej súťaže musí byť odsúhlasený poslancami, inak 
nie je záväzný  
 
p. Škára 
- reagoval na pána Hencela a uviedol, že on prihliada na ochranu záujmov mesta, a preto si myslí, že 
pokuty za nedodržanie podmienok sa nemajú znižovať 
p. primátor 
- požiadal o vyjadrenie k výške pokút 
  
p. Perignáthová 
- informovala, že pokuty neboli znižované, nenastala zmena,  došlo iba k zníženiu sumy finančnej    
  spôsobilosti uchádzača 
- uviedla, že pribudla len jedna sankcia a to za to, ak by záujemca prístupový chodník neodovzdal  
  mestu 
- v pokutách sa nič neznížilo, ani nezmenilo 
 
p. Sabolová 



 
 

 

- na základe osobných skúsenosti a aj toho, čo bolo povedané, vyjadrila, že je pravdou to, čo hovorí 
pán primátor a odborníci z mestského úradu, že nie je až taký záujem zo strany stavebných firiem 
o väčšie stavby v našom regióne, pretože lukratívnejšie sú stavby v iných regiónoch, kde môžu finálnu 
stavbu predať za vyššie peniaze  
- vyjadrila názor, že tieto kritéria pripravovali odborníci, ktorí majú za sebou dlhoročné skúsenosti a že 
kritéria sú skutočne nastavené tak, aby táto súťaž bola priechodná  
- uviedla, že tieto súťaže sú v súčasnosti transparentné, pretože všetko je pod dohľadom verejnosti cez 
Úrad pre verejné obstarávanie a tiež cez Vestník verejného obstarávania   
- skonštatovala, že verejné obstarávanie je dlhodobý proces a pokiaľ to budeme zbytočne komplikovať 
a nedáme dôveru odborným pracovníkom mesta, ktorí to naozaj zodpovedne pripravili, tak sa výsledku 
tejto súťaže, ani nových nájomných bytov v meste tak skoro nedočkáme  
 
p. primátor 
- je to o tom, spýtať sa na trhu, či je za nových podmienok záujem o zapojenie sa do verejnej súťaže 
a čo vôbec ten trh vygeneruje na základe týchto nových podmienok 
 
p. Wagner 
- uviedol, že sa treba zamyslieť, či chceme zarobiť, alebo chceme urobiť niečo pre občanov  
- súhlasí so znížením kritérií stanovených podmienok verejnej súťaže v prospech občanov mesta 
 
p. Polák 
- vyjadril sa k firme pôsobiacej na trhu krátko a navrhol zvážiť zverenie výstavby bytov danej firme 
- vzhľadom k tomu, že kritéria sú nastavené tak, ako sú a priestor na pokuty je, navrhol, aby 
vyhodnotenie návrhov neprebiehalo za zavretými dverami len primátorom menovanou komisiou a dal 
pozmeňujúci návrh v znení  
 
„Na otváranie a vyhodnocovanie súťažných návrhov bude primátorom mesta vymenovaná najmenej 7 
- členná komisia v zložení: 4 členovia komisie – poslanci MsZ, určení uznesením MsZ, ostatní členovia 
budú určení primátorom mesta Kežmarok.“ 
 
p. primátor 
- pri nadštandardných bytoch musia byť správne kritériá  a poznamenal, že zatiaľ je to iba ponuka 
 
p. Sabolová 
- položila otázku, či členovia vyhodnocovacej komisie nemusia byť odborníci v stavebnom priemysle  
 
p. Perignáthová 
- uviedla, že komisia bude zložená z kompetentných osôb vymenovaných pánom primátorom 
 
p. Polák 
- prečítal opätovne predkladaný pozmeňujúci návrh, kde poznamenal, že tam musí byť najmenej 7- 
členná komisia , kde budú 4 členovia poslanci mesta 
 
 
Pozmeňujúci návrh p. Poláka 



 
 

 

 
V časti vyhodnotenia návrhov, časť B na otváranie a vyhodnotenie súťažných návrhov bude 
primátorom mesta vymenovaná najmenej 7- členná komisia v zložení: 4 členovia komisie – 
poslanci MsZ určení uznesením MsZ, ostatní členovia budú určení primátorom mesta Kežmarok 
 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Poláka 
 
za: 8, proti:0, zdržal: 7 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Müncnerová, Škára, Zreľak, Havírová 
zdržal: Wagner, Levická, Sabolová, Jendrejčák, Holova, Jankura, Perignáth 
 
Pozmeňujúci návrh prešiel. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 
 
s ch v a ľ u j e 
 
súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže na odpredaj časti pozemku CKN 668/3 vo 
vlastníctve mesta Kežmarok a to novovytvorené parcely CKN 668/100 o výmere 2596 m2, 
CKN 668/101 o výmere 88 m2, CKN 668/102 o výmere 545 m2, CKN 668/103 o výmere 71 
m2 vrátane chodníka na pozemku CKN 668/3, k.ú. Kežmarok, podľa predloženého návrhu 
vrátane pozmeňujúceho návrhu 
 
za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Holova, 
Müncnerová, Jendrejčák, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 184/2018 
 
 
 
14. Návrh na odpredaj pozemkov:  

a) Ladislav Oravec a Lucia Oravcová rod. Mikolajčíková, Malý Slavkov  
 
b) Jozef Šleboda a Oľga Šlebodová rod. Bordigová,  Malý Slavkov 

 
a) 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

Podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prevod vlastníctva nehnuteľného majetku – 
pozemku  p. č. E-KN 175/2 o výmere 326 m2 v k.ú. Malý Slavkov,  do vlastníctva Ladislava 
Oravca a Lucii Oravcovej rod. Mikolaj číková, Sv. Michala 214/5, Malý Slavkov je prípadom 
hodným osobitného zreteľa.  



 
 

 

Odôvodnenie: Žiadateľ je vlastníkom priľahlého pozemku C-KN 412/4 k.ú. Malý Slavkov, 
pozemok nadväzuje na pozemok, ktorý žiadateľ užíva ako záhradku a tvorí s ním celok a mesto 
by túto parcelu vzhľadom na jej polohu a rozlohu nevedelo ináč vhodne využiť. 

s c h v a ľ u j e 

Odpredaj pozemku vo vlastníctve mesta Kežmarok a to p. č. E-KN 175/2 druh pozemku trvalý 
trávnatý porast o výmere 326 m2 v k. ú. Malý Slavkov, do vlastníctva Ladislava  

Oravca a Lucie Oravcovej rod. Mikolajčíková, Sv. Michala 214/5, Malý Slavkov za cenu 10 
EUR/m2. 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova,  Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára, Zreľak 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 185/2018 
 
b) 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

Podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prevod vlastníctva nehnuteľného majetku – 
novovytvorený pozemok p. č. C-KN 411/8 o výmere 58 m2, k.ú. Malý Slavkov,  do vlastníctva 
Jozefovi Šlebodovi a Oľge Šlebodovej rod. Bordigovej , Sv. Michala 217/11, Malý Slavkov je 
prípadom hodným osobitného zreteľa.  

 

Odôvodnenie: Žiadateľ je vlastníkom priľahlých pozemkov C-KN 412/7 a C-KN 412/34, k.ú. 
Malý Slavkov, novovytvorený pozemok nadväzuje na pozemok, ktorý žiadateľ užíva ako 
záhradku a mesto by túto parcelu vzhľadom na jej polohu a rozlohu nevedelo ináč vhodne 
využiť. 

s c h v a ľ u j e 

Odpredaj časti pozemku p. č. E-KN 173/1, k.ú. Malý Slavkov - novovytvorená parcela  č. C-KN 
411/8 druh pozemku ostatná plocha o výmere 58 m2, k. ú. Malý Slavkov podľa geometrického 
plánu č. 63/2018 vyhotovený Ing. Jánom Maniakom – geodetom, Medňanského 50, Sp. Belá – 
Strážky dňa 6.7.2018, IČO: 46 227 717  do vlastníctva Jozefa Šlebodu a Oľgy Šlebodovej rod. 
Bordigová, Sv. Michala 217/11, Malý Slavkov za cenu 10 EUR/m2. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak , Jankura, Perignáth,  
neprítomní: Polák, Škára 



 
 

 

 
Prijaté uznesenie dostalo č. 186/2018 
 
 
15. Návrh na odkúpenie pozemkov Ing. Rastislav Džadoň, Mgr. Pavol  Mikulášik 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

s c h v a ľ u j e 

Odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou do vlastníctva mesta Kežmarok, Hlavné 
námestie 1, Kežmarok, IČO: 326 283, k.ú. Kežmarok a to pozemky p. č.: 

C-KN 9481 druh pozemku orná pôda o výmere 94 m2, Ing. Rastislav Džadoň spoluvlastnícky 
podiel 1/2, Mgr. Pavol Mikulášik spoluvlastnícky podiel 1/2,  

E-KN 1-1999 druh pozemku orná pôda o výmere 217 m2, výlučný vlastník Mgr. Pavol Mikulášik, 

E-KN 1-2000 druh pozemku orná pôda o výmere 69 m2, výlučný vlastník Mgr. Pavol Mikulášik, 
za cenu 10 EUR/m2. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára  
 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 187/2018 
 
16. Návrh na zámenu pozemkov – Rehoľa Najsvätejšieho Vykupiteľa 

 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d u j e 

Podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prevod vlastníctva nehnuteľného majetku – 
pozemkov p. č. C-KN 3342/21 druh pozemku zast. plocha o výmere 63 m2  a  pozemok p. č. C-KN 
6638/3 druh pozemku zast. plocha o výmere 332 m2, k.ú. Kežmarok  pre Rehoľu Najsvätejšieho 
Vykupiteľa, Kláštorná 4, 060 01 Kežmarok, IČO: 37 789 767 je prípadom hodným osobitného 
zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o majetkovoprávne usporiadanie pozemkov medzi mestom Kežmarok 
a Rehoľou Najsvätejšieho Vykupiteľa, Kláštorná 4, Kežmarok. Pozemky vo vlastníctve mesta 
Kežmarok sa nachádzajú v areáli Rehole a pozemky vo vlastníctve Rehole sa nachádzajú pod 
komunikáciou.  

s c h v a ľ u j e 



 
 

 

zámenu nehnuteľností – novovytvorené pozemky  parc. č. C-KN 3342/21 druh pozemku zast. 
plocha o výmere 63 m2  a  pozemok parc. č. C-KN 6638/3 druh pozemku zast. plocha o výmere 
332 m2, k.ú. Kežmarok vlastník mesto Kežmarok, podľa geometrického plánu č. 48/2015 
vyhotoveného dňa 20.8.2015 Ing. Jánom Maniakom, úradne uverenom Okresným úradom 
Kežmarok, katastrálnym odborom dňa 09.09.2015 pod č. G1 501/15  

za novovytvorený pozemok parc. č. C-KN 3329/18 druh pozemku orná pôda o výmere 504 m2 
vlastník Rehoľa Najsvätejšieho Vykupiteľa, Kláštorná 4, Kežmarok podľa geometrického plánu 
č. 5/2012 vyhotoveného dňa 17.3.2012 Ing. Vladimírom Kupčom, úradne uverenom Správou 
katastra Kežmarok dňa 16.5.2012 pod č. G1 238/12  

s doplatením rozdielu v hodnote vo výške 1 085,64 EUR v prospech Rehole Najsvätejšieho 
Vykupiteľa, Kláštorná 4, Kežmarok, IČO: 37 789 767.   

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia,  Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Holova, 
Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára, Müncnerová 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 188/2018 
 
 
 
17. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale a atletickej 
dráhy na Futbalovom štadióne F1. pre:  

  a) Stredná umelecká škola, Slavkovská 19,  

  b) Súkromná spojená škola, Biela voda 2 

a) 
 
Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

r o z h o d u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís.c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov v objekte 
Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná brána 19 v Kežmarku 
a športovísk  v areáli futbalového štadióna F1  na pozemku p.č. KN-C 2660/1 pre Strednú 
umeleckú školu,  Slavkovská 19, 060 01 Kežmarok, IČO 36155667, je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu, že ide o prenájom nebytových priestorov a športových zariadení 
pre nájomcu,  ktorý zabezpečuje vyučovanie povinnej telesnej výchovy pre žiakov školy a škola 
nedisponuje vlastnou telocvičňou,  

s ch v a ľ u j e  

prenájom nebytových priestorov a športových zariadení:  



 
 

 

1. nebytové priestory v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná 
brána 19, Kežmarok:  

- veľká telocvičňa s príslušenstvom, miestnosť  č. 15   
vždy v utorok, stredu, štvrtok a piatok v čase od 7:20 do 9:20 hod., (spolu 8hod./týždeň) 
s výnimkou školských prázdnin, štátnych sviatkov a dní pracovného pokoja,  na dobu určitú 
do 17.5.2019, 

2. športovisko v areáli futbalového štadióna F1 na pozemku p.č. KN-C 2660/1  

- atletická dráha 
vždy v utorok, stredu, štvrtok a  piatok v čase od 7.20 do 9.20 hod., (spolu 8hod./týždeň) 
s výnimkou školských prázdnin, štátnych sviatkov a dní pracovného pokoja, na dobu určitú  
od 28.5.2019 do 21.06.2019, 

pre Strednú umeleckú školu,  Slavkovská 19, 060 01 Kežmarok, IČO 36155667,  za nájomné 
podľa platných Zásad hospodárenia  s majetkom mesta Kežmarok. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 189/2018 
 
b) 

Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

r o z h o d u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís.c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov veľkej a malej 
telocvične bez príslušenstva v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. 
Nižná brána 19 v Kežmarku, postavenej na pozemku p.č. KN-C 1938/20, pre Súkromnú spojenú 
školu, ul. Biela voda 2, 060 01 Kežmarok, IČO 51076438, je prípad hodný osobitného zreteľa, 
z dôvodu že ide o prenájom nebytových priestorov pre nájomcu, ktorý zabezpečuje vyučovanie 
povinnej telesnej výchovy pre žiakov školy. Škola nedisponuje vlastnou telocvičňou. 

s ch v a ľ u j e  

prenájom nebytových priestorov veľkej a malej telocvične bez príslušenstva v objekte Mestskej 
športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná brána 19 v Kežmarku, postavenej na 
pozemku p.č. KN-C 1938/20, k.ú. Kežmarok. 

párny týždeň:      

malá telocvičňa bez príslušenstva č.14  



 
 

 

pondelok  od 10:30 - 12:00 hod.   

štvrtok od   9:30 - 12:00 hod. 

piatok  od   9:30 - 11:00 hod. 

veľká telocvičňa bez príslušenstva č. 15 

stredu  od 10:00 - 12:00 hod. 

nepárny týždeň: 

veľká telocvičňa bez príslušenstva č.15 

streda  od 10:30 - 12:00 hod. 

malá telocvičňa bez príslušenstva č. 14 

štvrtok od   9:30 - 13:00 hod. 

piatok  od   9:30 - 11:00 hod. 

s výnimkou školských prázdnin, štátnych sviatkov a dní pracovného pokoja pre Súkromnú 
spojenú školu, ul. Biela voda 2, 060 01 Kežmarok, IČO 51 076 438, na dobu určitú do 30.06.2019, 
za nájomné podľa platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 190/2018 
18. Návrh na prenájom nebytových priestorov a hokejbalového ihriska pri ZŠ Dr. D. 
Fischera pre Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 4 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

r o z h o d u j e  

V zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom  nebytových priestorov, veľkej 
telocvične bez príslušenstva a hokejbalového ihriska v areáli Základnej školy Dr. Daniela 
Fischera 2 v Kežmarku pre OZ Mestský športový klub, Trhovište 2, Kežmarok, IČO 42083478, 
je prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že ide o prenájom nebytových priestorov a 
hokejbalového ihriska v areáli Základnej školy Dr. Daniela Fischera 2 v Kežmarku pre nájomcu, 
ktorý zabezpečuje športové aktivity detí, mládeže a dospelých v meste Kežmarok a taktiež 
reprezentáciu mesta Kežmarok. OZ Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 
Kežmarok, nedisponuje vlastným ihriskom. 

s ch v a ľ u j e  



 
 

 

a) prenájom nebytových priestorov – veľkej telocvične bez príslušenstva, pre plavecký oddiel: 

-každý pondelok a štvrtok 3hod./denne okrem školských prázdnin, sviatkov a dni pracovného 
pokoja. 

b) prenájom hokejbalového ihriska: 

- každý štvrtok a piatok od 18.30 hod. do 20.00 hod. bez príslušenstva tréningové procesy mužov, 
okrem školských prázdnin, sviatkov a dni pracovného pokoja  

- do 15.6.2019 extraligové zápasy mužov,  s príslušenstvom, podľa vyžrebovania súťaže. 

-každý utorok a štvrtok od 15.00 hod. do 17.00 hod., tréningové procesy mládeže bez 
príslušenstva, okrem školských prázdnin, sviatkov a dni pracovného pokoja. 

- do 15. 6. 2019 turnaje mládeže, bez príslušenstva, podľa vyžrebovania súťaže. 

pre OZ Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, IČO 42 083 478, za 
nájomné podľa platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok, na dobu určitú do 
15. 06. 2019    

 
za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Jendrejčák, Müncnerová, 
Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára, Sabolová  
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 191/2018 
 
 
19. Návrh na prenájom ľadovej plochy s príslušenstvom na Zimnom štadióne pre:  

  a) Mestský hokejový klub, Trhovište 4;  

  b) Mestský športový klub, Trhovište 4 

 
 
a) 

Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

r o z h o d u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís.c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom ľadovej plochy a príslušenstva 
v objekte Zimného štadióna v Kežmarku pre OZ Mestský športový klub, Trhovište 2, 060 01 
Kežmarok, IČO 42083478, je prípad hodný osobitného zreteľa, z dôvodu, že ide o prenájom 
ľadovej plochy a príslušenstva pre nájomcu,  ktorý bude zabezpečovať tréningové procesy 



 
 

 

a športové aktivity mládeže a tiež reprezentáciu mesta Kežmarok a nedisponuje vlastnými 
športoviskami.  

s ch v a ľ u j e  

prenájom ľadovej plochy v dňoch pondelok, utorok, streda a štvrtok vždy v čase od 12:30 do 
15:30hod., (12hod./týždeň), soboty, nedele podľa vyžrebovania súťaže,    na dobu určitú do 
15.06.2019, pre OZ Mestský športový klub,  Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, IČO 42083478,  za 
nájomné podľa platných Zásad hospodárenia  s majetkom mesta Kežmarok. 

za: 12, proti: , zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Jendrejčák, Müncnerová, 
Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára, Sabolová 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 192/2018 
 
b) 

Mestské  zastupiteľstvo  v Kežmarku 

r o z h o d u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís.c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom ľadovej plochy a príslušenstva 
v objekte Zimného štadióna v Kežmarku pre Mestský hokejový klub, Trhovište 4, 060 01 
Kežmarok, IČO 37 790 013, je prípad hodný osobitného zreteľa, z dôvodu, že ide o prenájom 
ľadovej plochy a príslušenstva pre nájomcu,  ktorý bude zabezpečovať tréningové procesy 
a športové aktivity mužov a tiež reprezentáciu mesta Kežmarok a disponuje vlastnými 
športoviskami.  

s ch v a ľ u j e  

prenájom ľadovej plochy v dňoch pondelok, utorok, streda a štvrtok vždy v čase od 16:30 do 
18:00hod., soboty, nedele podľa vyžrebovania súťaže, na dobu určitú do 15.06.2019, pre Mestský 
hokejový klub, Trhovište 4, 060 01 Kežmarok, IČO 37 790 013,  za nájomné podľa platných 
Zásad hospodárenia  s majetkom mesta Kežmarok.  

 

za: 13, proti: , zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára,  
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 193/2018 
 
 
20. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte futbalového štadióna F1 pre 
Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 



 
 

 

 
Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

r o z h o d u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís.c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov, kancelárii - 
miestnosť č.12, č.16 a č.17 spolu o výmere 66,15m v objekte Futbalového štadióna F1, č.s. 860 na 
pozemku KN-C 2660/4 prvom poschodí hlavnej tribúny, pre OZ 1.Mestský futbalový klub 
Kežmarok, 42 231 001, je prípad hodný osobitného zreteľa, z dôvodu, že ide o nájomcu, ktorý 
zabezpečuje voľnočasové aktivity detí, mládeže a dospelých v meste Kežmarok a taktiež 
reprezentáciu mesta Kežmarok. OZ.1.Mestský futbalový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 
Kežmarok nedisponuje vlastnými priestormi.  

s ch v a ľ u j e  

prenájom nebytových priestorov, kancelárii - miestnosť č. 12, č. 16 a č. 17 spolu o výmere 66,15 
m2 pre OZ 1. Mestský futbalový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, IČO  42 231 001, 
na dobu neurčitú, za nájomné podľa platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára,  
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 194/2018 
 
 
 
21. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objete Nemocnice Dr. Vojtecha 
Alexandra v Kežmarku n.o. pre B. Braun Avitum s.r.o., Hlučínska 3, Bratislava 

 
Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

r o z h o d u j e 

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís. c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov uvedených 
v prílohe č.1 v objekte súp. č. 1788, Nemocnica Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n.o., 
Huncovská 42, Kežmarok pre B. Braun Avitum, Hlučínska 3, 831 03 Bratislava, Slovenská 
republika, IČO 31 383 963, je prípad hodný osobitného zreteľa, z dôvodu, že uvedená spoločnosť 
prevádzkuje v nebytových priestorov zdravotnícku činnosť – dialyzačné pracovisko pre 
pacientov okresu Kežmarok. 

s ch v a ľ u j e  

predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte súp. č. 1788, Nemocnica Dr. Vojtecha 
Alexandra v Kežmarku n.o., Huncovská 42, Kežmarok  uvedených v prílohe č.1 pre B. Braun 



 
 

 

Avitum, Hlu čínska 3, 831 03 Bratislava, Slovenská republika, IČO 31 383 963, na dobu určitú do 
31.03.2021, za nájomné vo výške 30 000eur/rok. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára,  
 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 195/2018 
 
 
22. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte Dr. D. Fischera 7 pre: 
Všeobecnú nemocnicu  s poliklinikou Levoča a.s. 

p.  Hencel 
- informoval o stanovisku komisie zdravotnej, ktorá odporúča mestskému zastupiteľstvu schválenie 
prenájmu nebytových priestorov v objekte Dr. D. Fischera 7 pre Všeobecnú nemocnicu s poliklinikou 
Levoča podľa predloženého návrhu 
 
Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

r o z h o d u j e 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov v objekte Dr. 
Daniela Fischera 7, Kežmarok miestnosť č. 4.22 a podiel na spoločných priestoroch spolu 
o výmere 39,526m2  pre Všeobecnú nemocnicu s poliklinikou Levoča, a.s., Probstnerova cesta 
2/3082, 054 01 Levoča, IČO 36594849, je prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že ide 
o prenájom nebytových priestorov za účelom prevádzkovania oddelenia odberného miesta pre 
darcov krvi.  

s ch v a ľ u j e 

prenájom nebytových priestorov  v objekte Dr. Daniela Fischera 7, Kežmarok miestnosť č. 4.22 
a podiel na spoločných priestoroch spolu o výmere 39,526m2 pre Všeobecnú nemocnicu 
s poliklinikou Levoča, a.s., Probstnerova cesta 2/3082, 054 01 Levoča, IČO 36594849 na dobu 
neurčitú za nájomné podľa platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok.  

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 196/2018 
 
 
23. Návrh na opakovaný nájom  -    Gen. Štefánika 1049/14 

  Košická 2224/12 
                                                 Lanškrounská 2501/1 



 
 

 

                                                 Weilburská 2442/5 
                                                 Košická 2374/1 
                                                 Košická 2374/3 
 

1. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 3 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Emílii 
Slovíkovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 3 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Emílii 
Slovíkovej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

2. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 10 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Alžbete 
Pavličkovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 10 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Alžbete 
Pavličkovej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 
 
 
3.                                                       

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 19 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Lenke 
Stančekovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 



 
 

 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 19 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku Lenke Stančekovej,  
trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka.                    

  

4. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 1 v bytovom dome Košická 2224/12 Márii Suchanovskej 
s manželom Radoslavom, trvale bytom Košická 2224/12, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 1 v bytovom dome Košická 2224/12 v Kežmarku Márii Suchanovskej s manželom 
Radoslavom,  trvale bytom  Košická 2224/12, Kežmarok  na dobu do 31.1.2021. 

 

5.                                        

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 1 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1 Kataríne 
Vilímovej, trvale bytom Lanškrounská 2501/1, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 1 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1 v Kežmarku nájomcovi Kataríne 
Vilímovej,  trvale bytom  Lanškrounská 2501/1, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

6. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  



 
 

 

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 4 v bytovom dome Weilburská 2442/5 Marcele Suchej, 
trvale bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok je prípadom hodným osobitného zreteľa, z dôvodu 
práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 4 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku nájomcovi Marcele Suchej,  
trvale bytom  Weilburská 2442/5, Kežmarok  na dobu do 31.8.2021. 

 

7.                                          

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 6 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Eve 
Martonovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 6 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Eve 
Martonovej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

8. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 12 v bytovom dome Košická 2374/1 Petrovi Šiškovi 
s manželkou Zuzanou, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 12 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi Petrovi Šiškovi 
s manželkou Zuzanou,  trvale bytom  Košická 2374/1, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

                                                                                                      



 
 

 

9. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 13 v bytovom dome Košická 2374/1 Jane Tyrpákovej 
s manželom Jozefom, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 13 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi Jane Tyrpákovej 
s manželom Jozefom,  trvale bytom  Košická 2374/1 na dobu troch rokov. 

 

10. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 15 v bytovom dome Košická 2374/1 MVDr. Gregorovi 
Paštékovi s manželkou Zuzanou, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 15 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi MVDr. Gregorovi 
Paštékovi s manželkou Zuzanou,  trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

11. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 17 v bytovom dome Košická 2374/1 Petrovi 
Garančovskému s manželkou Ivanou, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom 
hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 
bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 



 
 

 

nájom bytu č. 17 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi Petrovi 
Garančovskému s manželkou Ivanou,  trvale bytom  Košická 2374/1, Kežmarok  na dobu troch 
rokov. 

 

12.  

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 18 v bytovom dome Košická 2374/1  Ing. Miroslave 
Siskovej s manželom Radoslavom, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 18 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi Ing. Miroslave 
Siskovej s manželom Radoslavom,  trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok  na dobu troch 
rokov. 

13. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 19 v bytovom dome Košická 2374/1 Pavlovi Piatrovi 
s manželkou Milenou, trvale bytom Košická 2374/1, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 19 v bytovom dome Košická 2374/1 v Kežmarku nájomcovi Pavlovi Piatrovi 
s manželkou Milenou,  trvale bytom  Košická 2374/1, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

14. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 2 v bytovom dome Košická 2374/3 Beáte Némethovej 



 
 

 

s manželom Viliamom, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 2 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Beáte Némethovej 
s manželom Viliamom,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

15. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 3 v bytovom dome Košická 2374/3 Anne Bolešovej 
s manželom Pavlom, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 3 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Anne Bolešovej 
s manželom Pavlom,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

16. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 4 v bytovom dome Košická 2374/3 Jaroslavovi Hőcherovi 
s manželkou Martinou, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 4 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Jaroslavovi Hőcherovi 
s manželkou Martinou,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

17. 



 
 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 5 v bytovom dome Košická 2374/3 Františkovi Slaninovi 
s manželkou  Jozefínou, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 5 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Františkovi Slaninovi 
s manželkou Jozefínou,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

18.  

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 6 v bytovom dome Košická 2374/3 Anne Ribovičovej 
s manželom Jozefom, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 
zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona 
č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 6 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Anne Ribovičovej 
s manželom  Jozefom,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

19. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 7 v bytovom dome Košická 2374/3 Ľubomírovi 
Marcinekovi s manželkou Alenou, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným 
osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 



 
 

 

nájom bytu č. 7 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Ľubomírovi 
Marcinekovi s manželkou Alenou,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch 
rokov. 

 

20. 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 8 v bytovom dome Košická 2374/3 Matejovi 
Vernarskému s manželkou Renátou, trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom 
hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 
bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 8 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Matejovi Vernarskému 
s manželkou Renátou,  trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

21.  

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu č. 9 v bytovom dome Košická 2374/3 Ing. Elene Hlaváčovej, 
trvale bytom Košická 2374/3, Kežmarok je prípadom hodným osobitného zreteľa, z dôvodu 
práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 9 v bytovom dome Košická 2374/3 v Kežmarku nájomcovi Ing. Elene Hlaváčovej,  
trvale bytom  Košická 2374/3, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 197/2018, 198/2018, 199/2018, 200/2018, 201/2018, 202/2018, 
203/2018, 204/2018, 205/2018, 206/2018, 207/2018, 208/2018, 209/2018, 210/2018, 211/2018, 
212/2018, 213/2018, 214/2018, 215/2018, 216/2018, 217/2018. 
 
 



 
 

 

24. Návrh na predĺženie nájmu bytu Priekopa 2322/59A 

 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

r o z h o d u j e 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, že nájom bytu Priekopa 2322/59A Vladimírovi Ora čkovi s manželkou 
Marcelou, trvale bytom Priekopa 2322/59A, Kežmarok je prípadom hodným osobitného zreteľa 
z dôvodu, že ide o rodinu s jedným nezaopatreným dieťaťom  a nie je v ich možnostiach riešiť 
bytovú situáciu inak. 

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu Priekopa 2322/59A, Kežmarok nájomcovi Vladimírovi Ora čkovi s manželkou 
Marcelou, trvale bytom Priekopa 2322/59A, Kežmarok na dobu jedného roka. 

 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomní: Polák, Škára 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 218/2018. 
 
 
25. Návrh na zriadenie vecného bremena   a) Bc. Jaroslav Rybovič 

-      b) Miloš Badžo  
  c) VSD, a.s.  
  d) Ing. Rastislav Džadoň, Kežmarok,  Mgr.     
      Pavol Mikulášik, Kežmarok  
  e) INGOSING DV s. r. o .  

 
 
a) 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecného bremena na časť pozemku p.č. E-KN 1529, k.ú. Kežmarok v prospech 
vlastníka stavby elektrickej prípojky na slúžiacom pozemku: Bc. Jaroslav Rybovič, Gen. 
Štefánika 32, Kežmarok  s povinnosťou  povinného mesta Kežmarok: 
 
- trpieť umiestnenie elektrickej  prípojky na slúžiacom  pozemku, tak, ako to bude zakreslené 

v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena,   
 

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiaci  pozemok, cez slúžiaci pozemok, pri  umiestnení,  
prevádzke,  údržbe a opravách stavby podzemnej elektrickej  prípojky a jej príslušenstva. 



 
 

 

 

Rozsah vecného bremena bude určený geometrickým plánom vyhotoveným po ukončení stavby 
a to dĺžkou podzemnej elektrickej prípojky a jej ochranným pásmom na slúžiacom pozemku. 
Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky podzemného vedenia. 

 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Zreľak, Perignáth 
neprítomní: Jankura, Majorová Garstková 
 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 219/2018. 
 
 
b)  
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecného bremena na časť parcely  C-KN 677, k.ú. Malý Slavkov v prospech vlastníka 
stavby elektrickej a vodovodnej prípojky na slúžiacom pozemku: Miloš Badžo, Gerlachovská 
111, Malý Slavkov  s povinnosťou  povinného mesta Kežmarok: 
 

- trpieť umiestnenie elektrickej a vodovodnej prípojky na slúžiacich  pozemkoch, tak, ako to 
je zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena,   

 

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiace  pozemky, cez slúžiace pozemky, pri  
umiestnení,  prevádzke,  údržbe a  opravách stavby podzemnej elektrickej a vodovodnej 
prípojky a ich príslušenstva. 

 

Rozsah vecného bremena je určený návrhom geometrického plánu č. 120/2017 vyhotovený Ing. 
Andreou Šterbákovou, Železničná 137/52, Veľká Lomnica, IČO: 46 445 111 dňa 13.11.2017 a to 
dĺžkou podzemnej elektrickej a vodovodnej prípojky,  ich ochranným pásmom na slúžiacich 
pozemkoch. Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky elektrickej 
prípojky a 1,50 EUR/m dĺžky vodovodnej prípojky. 

 
za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia,  Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Zreľak, Perignáth 
neprítomní: Jankura, Majorová Garstková 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 220/2018. 
 
 



 
 

 

c) 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

s c h v a ľ u j e 

bezplatné zriadenie vecného bremena na časti pozemkov p. č. KN-E 5035, KN-E 5004/1, KN-C 
1082 a KN-C 1094, k.ú. Kežmarok v prospech vlastníka stavby podzemného elektrického 
vedenia na slúžiacich pozemkov: Východoslovenská  distribu čná,  a.s., Mlynská 31, 042 91 
Košice, IČO: 36 599 361  v súvislosti so stavbou „Kežmarok – Krvavé pole, Gen. Štefánika – 
rekonštrukcia NN a DP“  s povinnosťou  povinného mesta Kežmarok: 
 

- trpieť umiestnenie podzemného elektrického vedenia a jeho príslušenstva na slúžiacich  
pozemkoch, tak, ako to je zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena,   

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiace  pozemky, cez slúžiace pozemky, pri  
umiestnení,  prevádzke,  údržbe a  opravách stavby podzemného elektrického vedenia  a jeho 
príslušenstva. 
 

Rozsah vecného bremena je určený geometrickým plánom č. 757/2016 vyhotovený spoločnosťou 
GEODETING s.r.o., Barčianska 68, 040 17 Košice, IČO: 36 216 801 dňa 19.12.2016, úradne 
overený Okresným úradom Kežmarok, katastrálnym odborom pod č. G1 865/16 a to dĺžkou 
podzemného elektrického vedenia,  jeho ochranným pásmom na slúžiacich pozemkoch. 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia,  Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 221/2018. 
 
 
 
d) 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku: 

1. 

z r u š u j e  

uznesenie č. 76/2016 zo dňa 21. 03. 2016 

(zriadenie vecného bremena na časť parcely KN-C 1963/6, k.ú. Ľubica    v prospech vlastníka 
stavby vodovodných prípojok, kanalizačných prípojok a STL prípojok plynu na slúžiacom 
pozemku Ing. Rastislava Džadoňa, Ľubická cesta 22, Kežmarok  v súvislosti s IBV  na ul. 
K.Kuzmányho  s  povinnosťou povinného  Mesta Kežmarok) 

2. 



 
 

 

s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecného bremena na časť parcely  KN-C 9486, k.ú. Kežmarok v prospech vlastníka 
stavby vodovodnej prípojky, kanalizačnej prípojky a STL prípojky plynu na slúžiacom 
pozemku: Ing. Rastislav Džadoň, Ľubická cesta 22, Kežmarok     s povinnosťou  povinného mesta 
Kežmarok: 
 

- trpieť umiestnenie podzemných rozvodov  vodovodnej prípojky, kanalizačnej  
     prípojky, STL prípojky  plynu a ich príslušenstva na slúžiacom pozemku, tak, 

     ako to je zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena 

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiaci  pozemok, cez slúžiaci pozemok, pri  umiestnení,  
prevádzke, údržbe a opravách stavby podzemných rozvodov  vodovodnej prípojky, 
kanalizačnej prípojky, STL prípojky  plynu a ich príslušenstva. 
 

Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky vodovodnej prípojky. 

Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky kanalizačnej prípojky. 

Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky STL prípojky plynu. 

Rozsah vecného bremena je určený geometrickým plánom č. 55/2018, ktorý vyhotovil Ing. Pavel 
Brutovský – geodetické práce, Gaštanová 1016/11, Kežmarok, IČO: 34 631 763 a úradne overený 
Okresným úradom Kežmarok, katastrálnym odborom pod č. G1 424/18 zo dňa 02.07.2018. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 222/2018. 
 
d) 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

3. 
s  c h v a ľ u j e 
 
zriadenie vecného bremena na časť parcely KN-C 9486, k.ú. Kežmarok v prospech vlastníka 
stavby vodovodných prípojok, kanalizačných prípojok a STL, prípojok plynu na slúžiacom 
pozemku: Mgr. Pavol Mikulášik, Priekopa 1533/23, Kežmarok s povinnosťou povinného mesta 
Kežmarok:  
 

-  trpieť umiestnenie podzemných rozvodov vodovodných prípojok, kanalizačných 
prípojok, STL, prípojok plynu a ich príslušenstva na slúžiacom pozemku, tak, ako je to 
zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena 
 



 
 

 

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiaci pozemok, cez slúžiaci pozemok, pri 
umiestnení, prevádzke, údržbe a opravách stavby podzemných rozvodov, vodovodných 
prípojok, kanalizačných prípojok, STL, prípojok plynu a ich príslušenstva. 
 
Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky vodovodnej prípojky.  
Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky kanalizačnej prípojky. 
Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je 1,50 EUR/m dĺžky STL prípojky plynu. 
 
Rozsah vecného bremena je určený geometrickým plánom č. 55/2018, ktorý vyhotovil Ing. Pavel 
Brutovský – geodetické práce, Gaštanová 1016/11, Kežmarok, IČO: 34 631 763 a úradne 
overený Okresným úradom Kežmarok, katastrálnym odborom pod č. G1 424/18 zo dňa 
02.07.2018 
 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
neprítomný: Hencel 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 223/2018. 
 
e)  
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

1. 

z r u š u j e  

uznesenie č. 184/2016 zo dňa 26.07.2016 / zriadenie vecného bremena na časti parciel KN-C 
6836/9 , KN-C 6836/25 , KN-C 6839/5 a KN-C 6684/6   k.ú. Kežmarok v prospech INGOSING 
DV s.r.o., Lamačská cesta 3/A, Bratislava, IČO: 47 577 401 / 

2. 

s c h v a ľ u j e 

a) 

zriadenie vecného bremena in rem na časti parciel KN-C 6684/6, KN-C 6836/9 , KN-C 6836/25 
k.ú. Kežmarok v prospech INGOSING DV s.r.o., Lamačská cesta 3/A, Bratislava, IČO: 
47 577 401 ako vlastníka oprávnenej nehnuteľnosti  KN-C 6836/10 k.ú. Kežmarok v súvislosti 
s výstavbou   VN prípojky, vodovodnej a plynovej prípojky, prípojky dažďovej a splaškovej 
kanalizácie pre výrobnú halu a administratívnu budovu na slúžiacich pozemkoch s  povinnosťou 
povinného  Mesta Kežmarok  : 
 
- strpieť vybudovanie a užívanie stavby inžinierskych sietí – uloženie VN prípojky a uloženie  

prípojok inžinierskych sietí  - vodovodnej a plynovej prípojky, prípojky dažďovej 
a splaškovej kanalizácie, pod a nad Zaťaženou nehnuteľnosťou ako aj právo vstupu na 
Zaťaženú nehnuteľnosť za účelom prevádzky, údržby, výmeny, zmien a opráv predmetných 
inžinierskych sietí a ich príslušenstva, 

 



 
 

 

tak ako to je zakreslené v geometrickom pláne č. 37/2017, vyhotovenom dňa 12.6.2017  Ing. 
Pavlom Brutovským - Geodetické práce, úradne overenom Okresným úradom Kežmarok, 
katastrálnym odborom dňa 20.6.2017 pod č. G1 394/17. Jednorazová odplata za zriadenie 
vecného bremena je stanovená znaleckým posudkom č. 38/2017 vyhotovenom dňa 30.6.2017 
znalcom Ing. Katarínou Kumorovitzovou a to sumou 1 080,- EUR. 

b) 

zriadenie vecného bremena in rem na časť parcely  KN-C 6836/9, k.ú. Kežmarok v prospech 
INGOSING DV s.r.o., Lamačská cesta 3/A, Bratislava, IČO: 47 577 401 ako vlastníka 
oprávnených nehnuteľností  KN-C 6836/10, KN-C 6836/33, KN-C 6836/34  KN-C 6836/35 k.ú. 
Kežmarok v súvislosti s výstavbou  vjazdu a chodníka k výrobnej hale a administratívnej budove 
na slúžiacom pozemku s  povinnosťou povinného  Mesta Kežmarok  : 
 

- strpieť právo prechodu peši a prejazdu motorovým vozidlom cez zaťaženú nehnuteľnosť,  
 

podľa geometrického plánu č. 85/2017, vyhotovenom dňa 21.9.2017, Ing. Jánom Maniakom – 
GEODET, úradne overenom Okresným úradom Kežmarok, katastrálnym odborom dňa 
29.9.2017 pod číslom G1 624/17.  

Jednorazová odplata za zriadenie vecného bremena je stanovená znaleckým posudkom č. 
70/2017 vyhotovenom dňa 15.10.2017 znalcom Ing. Katarínou Kumorovitzovou a to sumou 500,- 
EUR. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 
  
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 224/2018. 
 
 
26. a) Návrh na zámenu pozemkov medzi mestom Kežmarok – František Fedák 
 
p. Perignáthová 
- informovala o predloženom materiáli 
- navrhla schváliť zámenu pozemkov podľa predloženého materiálu 
 
 
a) 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

r o z h o d u j e 
 
v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že zámena pozemku KN-C 7414, o výmere 2938 



 
 

 

m2, k.ú. Mlynčeky, vo vlastnícke mesta Kežmarok za pozemok KN-C 8824, o výmere 2490 m2 
a KN-C 8825, o výmere 2414 m2, k.ú. Kežmarok vo vlastníctve Františka Fedáka, Mlynčeky č. 
12 je prípadom hodným osobitného zreteľa. 
Odôvodnenie: Žiadateľ je vlastníkom susediacich pozemkov k.ú. Mlynčeky, za ktoré ponúka 
lesné pozemky susediace s lesnými pozemkami vo vlastníctve mesta v k.ú. Kežmarok. 
 
s c h v a ľ u j e 
 
zámenu pozemku KN-C 7414, o výmere 2938 m2, druh pozemku ostatné plochy, k.ú. Mlynčeky, 
vo vlastnícke mesta Kežmarok za pozemok KN-C 8824, o výmere 2490 m2, druh pozemku lesná 
pôda, k.ú. Kežmarok a KN-C 8825 o výmere 2414 m2,  , druh pozemku lesná pôda, k.ú. 
Kežmarok, pre  Františka Fedáka, Mlynčeky č. 12 s doplatením rozdielu v hodnote zamieňaných 
nehnuteľností vo výške 12 457 eur, ktoré žiadateľ doplatí mestu Kežmarok. 
 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 
Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth, 
neprítomný: Levická 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 225/2018. 
 
 
26. b) Návrh za zmenu uznesenia č. 153/2018 zo dňa 21.6.2018 
 
p. Perignáth 
- uviedol, že uvedená zámena pozemkov bola schválená na mestskom zastupiteľstve v júni, s tým, že 
to bolo schválené bez doplatenia rozdielu vo vecnej hodnote pozemkov a táto zmena uznesenia 
navrhuje, aby sa text bez doplatenia nahradil za text „ s doplatením rozdielu vo vecnej hodnote 
pozemkov vo výške 3 300 eur v prospech Gregora Kuffu“ 
 
p. Havírová  
- položila otázku, prečo je potrebný doplatok, ak došlo k zámene pozemkov, ktoré vlastní pán Kuffa 
a sú v parcele E o výmere necelých 1 500 m2 a mesto mu dalo parcelu C o výmere 4 195 m2 
 
p. Perignáthová  
- uviedla, že pozemky, ktoré vlastní pán Kuffa, sú pozemky v intraviláne a hodnota takýchto 
pozemkov za m2 je podľa znaleckého posudku podstatne vyššia ako hodnota pozemkov, ktoré mu 
ponúka mesto na zámenu s tým, že je to pozemok v extraviláne ako ostatná plocha 
- informovala, že pôvodný úmysel bol zameniť celú parcelu za pozemky vo vlastníctve pána Kuffu, 
problémom bolo, že na pozemku, ktorý ponúkame na zámenu musí ostať prechodná cesta, 
komunikácia, z tohto dôvodu sme od pozemku museli odčleniť 398 m2 
- a práve o tých 398 m2 o ktorých mu dáme menej, ako bola pôvodne dohodnutá, navrhuje pán Kuffa 
podľa znaleckého posudku doplatenie 50% z tej ceny 
 
p. Havírová 
- uviedla, že ostatné plochy tam uvedené sú smerujúce na cestu, čo je v budúcnosti využiteľné 
 
p. Perignáthová 
- vysvetlila, že časť pozemku je určená na verejnú zeleň a ďalšia časť pozemku nemá iné využitie ani 
účel 
 



 
 

 

p. primátor 
- uviedol, že v tejto súvislosti boli už viaceré rokovania, boli vypracované znalecké posudky 
- vysvetlil potrebnosť tohto pozemku na  výstavbu kruhového objazdu 
- informoval o vysporiadaní cesty na ul.  Gen. Štefánika, na ktorom sa postupne pracuje 
 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

s c h v a ľ u j e 

zmenu uznesenia č. 153/2018 tak, že v poslednej vete uznesenia sa mení text „bez doplatenia 
rozdielu vo vecnej hodnote pozemkov“ za text „ s doplatením rozdielu vo vecnej hodnote 
pozemkov vo výške 3 300 eur v prospech Gregora Kuffu.“ 

 
za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 
za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 
Škára, Zreľak, Perignáth, Jankura, Levická 
zdržal: Havírová 
 
Prijaté uznesenie dostalo č. 226/2018. 
 
 
 
 
 
26. c) Návrh na začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu podľa ústavného zákona č. 
357/2004  Z. z. v znení neskorších predpisov 
 
p. Zreľak 
- uviedol, že na poslednom mestskom zastupiteľstve bolo prijaté uznesenie, ktorým bol zaviazaný 
pripraviť materiál a po viacerých konzultáciách s komisiou dospeli k návrhu, ktorý predkladajú 
skrátenou cestou 
- informoval, že na materiáli pracovala celá komisia dlhšie, vzhľadom k tomu, že vznikajú rozličné 
názory, ako viesť takéto konanie a podľa akého princípu sa riadiť 
- objasnil, že mestské zastupiteľstvo je orgán, ktorý začína takéto konanie vo veci ochrany verejného 
záujmu, ak došlo k nejakému porušeniu, respektíve k nesplneniu si povinnosti 
- v dôvodovej správe je uvedené, že pani poslankyňa si nesplnila svoju povinnosť tým, že neodovzdala 
oznámenie podľa článku 7 v stanovenej lehote, ale oneskorene doplnila oznámenie 
- oznámenie ako komisia skontrolovali a bolo úplné, ale vzhľadom k tomu, že nebola splnená 
podmienka lehoty, na predchádzajúcom zastupiteľstve informovali o danej skutočnosti a mestské 
zastupiteľstvo rozhodlo o pripravení tohto materiálu  
- uviedol, že v zmysle zákona sa spomína osobný záujem, ktorý sa odlišuje od verejného záujmu, 
pretože osobný záujem prináša majetkový prospech určitej osobe alebo jej blízkej osobe a zo zákona 
vyplýva povinnosť tento osobný záujem vždy ohlásiť 
- v prípade ak sa rozhoduje o nejakej veci a vzniká osobný záujem osoby, ktorá je prítomná pri 
hlasovaní, je povinná to ohlásiť, zdržať sa hlasovania a uviesť to do zápisnice 
- uviedol, že návrh na uznesenie je v zmysle začať konanie ako orgán, ktorý je príslušný v danej veci 
konať 
- ak sa návrh schváli, bude sa postupovať v zmysle zákona a v zmysle platnej legislatívy, ak sa návrh 
neschváli, konanie, ktoré ešte nezačalo ani nezačne 



 
 

 

 
p. Perignáth 
- uviedol, že týmto konaním nedošlo k sprenevere ani poškodeniu verejného záujmu, bola nedodržaná 
lehota a oznámenie bolo dodatočné podané 
- podobný prípad sa stal už aj v predošlých zastupiteľstvách a zastupiteľstvo konanie nezačalo 
- v prípade, ak dôjde k závažnejším porušeniam, je potrebné konať, ale v prípade, ak sa opomenie 
termín, nie je to až taký závažný priestupok 
 
p. Müncnerová  
- položila otázku, či boli materiály doložené na komisiu dodatočne 
 
p. Zreľak 
- materiály boli dodatočne doložené 19. apríla, oznámenie bolo doručené na podateľňu, keď bolo 
v časovej lehote doručené aj potvrdenie o príjmoch 
- uviedol, že na predchádzajúcom zastupiteľstve si pani poslankyňa chybu priznala a oľutovala ju  
 
p. Polák 
- uviedol, že bude hlasovať tak, ako bude hlasovať z dôvodu, že je členom v  komisii, ktorá dala podnet 
na začatie konania v zmysle zákona 
 
p. Matia 
- ako člen komisie podotkol, že mestské zastupiteľstvo ich minulým uznesením zaviazalo, aby v danej 
veci začali konať 
- uviedol, že ako člen komisie sa aj v komisii vyjadril, že pani poslankyňa predložila dané materiály 
a prišlo len k časovému skĺzu 
- mesto nemá ujmu a nikomu to nepoškodilo 
p. Zreľak 
- dodal, že materiál predkladá preto, lebo bol na predošlom zastupiteľstve uznesením zaviazaný, aby 
sa v danej veci ďalej konalo  
- je na Vás, do akej miery chcete ďalej pokračovať 
 
 
1) Mestské zastupiteľstvo začína konanie vo veci ochrany verejného záujmu voči Ing. Eleonóre 

Levickej pre nesplnenie si povinnosti podľa č. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. 
o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mesta 
 

za: 3, proti: 6, zdržal sa: 5 
za: Matia, Polák, Zreľak 
proti: Hencel, Wagner, Perignáth, Havírová, Holova, Sabolová 
zdržal sa: Jankura, Škára, Müncnerová, Jendrejčák, Majorová Garstková 
neprítomný: Levická 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
  
27. Interpelácie 
 
p. Polák 
- informoval, že ho oslovili občania ul. Levočskej, ktorí sú sklamaní tým, ako je trasovaný cyklistický 
chodník 



 
 

 

- uviedol, že osobne mu vadil spôsob, akým tento cyklistický chodník robili a bolo tam veľa 
nedostatkov, čo sa týka bezpečnosti detí na priľahlých ihriskách 
- občania ul. Levočská sa pýtajú, prečo chodník nemohol ísť rovnobežne s existujúcim chodníkom, ale 
ide priečne cez chodník, ktorý bol zrušený, kde došlo aj k úbytku provizórnych parkovacích miest, 
ktorých je na Juhu málo 
- či nedošlo k porušeniu ochrannej zóny zelene vzhľadom k tomu, že za miestnou komunikáciou by 
malo byť nejaké ochranné pásmo zelene 
- akým spôsobom sa bude riešiť existujúci chodník, ktorý bol sčasti nahradený cyklistickým 
chodníkom  
 
p. Jankura  
- uviedol, že komunikoval s pánom riaditeľom VPS o veciach, ktoré trápia občanov na sídlisku Sever 
a poprosil ho, vzhľadom k tomu, že na danom sídlisku sa nekosilo už obdobia pred  EĽR-om, prerástla 
tam burina 
- poprosil o spratanie kôp, ktoré tam ostali po rekonštrukcii teplovodných rozvodov a v prípade dažďa 
sa na blate môže stať úraz 
- uviedol, že na novej ceste, ktorá sa urobila na ul. Pod lesom, je uvoľnená skruž a je potrebné ju čím 
skôr upevniť 
 
p. Zreľak 
- uviedol, že keď nahlásil výpadky verejného osvetlenia, tak to bolo promptne vyriešené 
- navrhol zvážiť, aby sa vykonávali pravidelné obhliadky verejného osvetlenia, keďže večer sa už skôr 
stmieva 
- upozornil na schody na ul. Pod lesom 15, kde chýba bezbariérový prístup pre matky s kočiarmi 
a deťmi a tiež schody samotné sú rozbité, z dôvodu bezpečnosti navrhol zvážiť ich opravu 
- informoval o podnete občanov z ul. Michalská, kde pri veterinárnej ambulancii, pokiaľ tam parkujú 
autá, majú ľudia značný problém prejsť autami 
- položil otázku ohľadne garáži na sídlisku Juh, ul. Gen. Štefánika, kde dažďová voda preteká                
po mestskom pozemku a obteká súkromné pozemky jednotlivých garáží, ktoré začínajú praskať a môže 
dôjsť k narušeniu statiky stavieb a následnému vymáhaniu si škody od mesta 
- informoval, že pri výstavbe cyklochodníka na sídlisku Juh bol neporiadok aj po ukončení stavby 
a ľudom sa to nepáčilo 
- privítal by častejšie čistenie pri bežných aj stavebných činnostiach 
  
p. primátor 
- požiadal o upresnenie, kde sa nachádzajú poškodené schody na sídlisku Sever 
 
p. Zreľak 
- schody medzi bytovkami, ul. Pod lesom 15 – 17 a pod nižšími bytovkami 
 
p. Škára  
- nakoľko bol tiež oslovený občanmi zo sídliska Sever, poprosil o dobudovanie bezbariérových 
prístupov na všetkých schodiskách, kde sa nejedná len o hendikepovaných občanov, ale aj o matky 
s deťmi 
- poprosil pracovníkov VPS o častejšie kosenie medze medzi chodníkom pod bytovkami a cestou            
na ul. Pod lesom 15 – 19 a tiež od Štartu smerom k novému mostu 
- v mene občanov poprosil o informáciu, kde sa nachádza svetlo zo Svetlonosky  
- poprosil o stručnú informáciu nákladov, výnosov a celkového výsledku hospodárenia EĽR-a do 
najbližšieho zastupiteľstva 
 
p. Muncnerová 



 
 

 

- poďakovala za cyklochodník a navrhla doplnenie stojanov na bicykle v Bike parku pri oddychovej 
zóne 
- smerom na hojdací most navrhla urobiť namiesto schodov rampu, vzhľadom k tomu, že detí nie sú 
schopné vytlačiť si bicykle na hojdací most 
- požiadala, že ak sa bude riešiť chodník na ul. Weilburská, aby došlo k napojeniu od lávky smerom 
na chodník, keďže sa chodí po kamienkoch 
- čo sa týka dopravy v meste a keďže sú zápchy, či je možné, aby polícia regulovala križovatky  
- alebo či mesto neuvažuje pokračovať vo vypnutí semaforov, kým sa nespojazdní ul. Trhovište  
- či mesto neuvažuje otvoriť jednosmerne mesto cez hlavnú ulicu  
- kedy sa plánuje urobiť kanalizácia na Ľubickej ceste pre 15 domov, kde ešte nie je vybudovaná  
 
p. Majorová Garstková 
- opýtala sa, kedy sa začne s opravou schodov na ul. Obrancov mieru 11 
- uviedla, že na mesto poslala žiadosť o odpoveď v súvislosti s EĽRO-m, kde bola zaprataná cesta 
smerom od červeného kostola a ľudia na vozíčku mali problém prejsť cez chodník, lebo sú tam 
obrubníky, ako sa plánuje zabezpečiť bezbariérovosť    
 
 
p. Zreľak 
- uviedol, že po návalovych dažďoch na ul. Poľná, kde vychádzajú vozidlá VPS, došlo k podmytiu 
vozovky, nastal havarijný stav a je potrebné zvážiť, aké sú možnosti, aby VPS mohli vychádzať iným 
výjazdom 
 
p. primátor 
- ak je niekde havarijný stav, netreba čakať na zastupiteľstvo, ale treba kontaktovať mesto, buď cez 
elektronické médiá - ako city monitor, odkaz pre starostu, alebo prísť na mestský úrad 
- na občanov treba apelovať, aby vydržali, vždy je každá stavba ukončená vtedy, keď je uprataná, 
dovtedy my nepreberieme stavbu 
- k doprave uviedol, že máme prísľub od investora, že cesta na ul. Trhovište bude odovzdaná          do 
konca septembra, uvidíme, čo to spraví s dopravou v októbri  
- september bude ťažký a zápchy v meste Kežmarok dovtedy budú 
- ale konečným riešením bude až to, keď sa odkloní tranzitná doprava mimo mesta Kežmarok, je to na 
dlhšiu diskusiu 
- doprava sa zlepší od 1. októbra po odovzdaní komplexnej rekonštrukcie ul. Trhovište 
- k bezbariérovosti uviedol, že vnútroblok na sídlisku Sever ešte budeme rekonštruovať, tento rok to 
nestihneme, ale budúci rok, pretože projekt je ešte na kontrole 
- na Juhu popri cyklochodníku sme museli spraviť zásah a mesto Kežmarok muselo stavať                 na 
vlastnom majetku, pretože zvyšné pozemky sú súkromné a s obcou Ľubica sme našli kompromis len 
v jednom úseku 
- trasa sa inak nedala trasovať, nevedeli by sme to vysporiadať a nezískali by sme stavebné povolenie 
- pracujeme na dobudovaní chodníkov a tam, kde bol zásah do chodníkov, pracujeme na tom, ako 
v ďalšom roku bude predložený návrh na ich komplexné dobudovanie  
- tam, kde boli chodníky zabraté cyklochodníkom, budú dobudované paralelne  
- robia sa výkazy výmer, bude to predložené do rozpočtu na ďalší rok  
- to isté sa týka aj parkovísk a tam, kde boli zásahy, to vylepšíme, pracujeme na tom 
- od septembra k nám nastúpi zamestnanec, ktorý dostane na starosť dopravu a bude sa zaoberať 
statickou a dynamickou dopravou v rámci mesta, kde navrhne riešenia aj dopravné aj statické, aj 
s prípravou rozpočtov 
- na Juhu najväčší problém bude majetkové vysporiadanie, pretože nie sme vlastníci majetkov, bude 
to záležať od volieb, kto bude starostom v obci Ľubica 
- či bude ochota odpredať pozemky, dohodnúť sa o výstavbe, ak áno, vieme to riešiť 



 
 

 

- uviedol, že v rámci vodozádržných opatrení sa urobia dve zelené parkoviská, jedno na Severe a jedno 
na Juhu 
- postupne opravujeme parkoviská a staré asfalty 
- svetlo zo Svetlonosky bolo menené niekoľkokrát, stále nám ho niekto ukradne 
- v septembri máme vyhodnotenie EĽR-a ako výbor, budeme komunikovať a po zhodnotení, ak sa 
stihne, bude vyúčtovanie predložené, ak nie, vyúčtovanie EĽR-a bude v záverečnom účte tak, ako po 
iné roky 
 
p. Kelbelová 
- čo sa týka ul. Poľnej je tam problém s kanalizáciou, ale v súčinnosti s Podtatranskou vodárenskou 
prevádzkovou spoločnosťou to riešime, je potrebné tam odľahčiť celú lokalitu a je projekčne 
pripravovaný odľahčovák v časti ul. Michalská pri Tatraľane 
- kanalizácia je dimenzovaná tak, že nestíha poňať všetky vody 
- keď sa zrealizuje odľahčenie, tento problém by sa mal vyriešiť 
- čo sa týka dopravy, musíme komplexne riešiť celé mesto, postupne všetky ulice 
- robíme monitoring dopravy, oproti mesiacu máj, apríl je nárast dopravy o 1/3, budeme sa tým 
zaoberať a hľadať riešenia 
- čo sa týka garáží na ul. Gen. Štefánika, nevieme, aký tam vznikol problém, v minulosti sme to riešili, 
zo strany mesta odkanalizovanie zrážkovej vody bolo urobené, pôjdeme sa tam pozrieť  
- k vnútrobloku Sever - sú súčasťou aj schody, niektoré sa dajú urobiť bezbariérové, niektoré však nie, 
vzhľadom na konfiguráciu terénu a danosti, ktoré tam sú  
- tento rok sa bude robiť komunikácia na ul. Severná, čakalo sa na dokončenie teplovodov 
- s kosením súvisí skutočnosť, že tento rok je potrebné veľa kosiť a taká frekvencia kosenia v minulých 
rokov nebola, do budúcnosti je aj vecou VPS, ako to nastavia, treba aj personál a  techniku 
- čo sa týka rampy v hájovni, na zastupiteľstve v júni ste schvaľovali v úprave rozpočtu výmenu 
podlahy, vymení sa podlaha a opravia sa schody 
- rampu neodporúčame dávať, nakoľko tam budú motorkári a štvorkolky, pre cyklistov môžeme urobiť 
lepší prístup 
- kanalizácia na Ľubickej ceste, pred dvomi rokmi sme dali požiadavku na Podtatranskú vodárenskú 
spoločnosť, začali to aj projekčne riešiť 
- bolo tam určité technické riešenie, je určitý návrh a vzhľadom na terén, ktorý tam je, si realizácia 
bude vyžadovať súčinnosť všetkých vlastníkov a asi to bude možné len po súkromných pozemkoch 
- cyklochodník je dokončený, odstraňujú sa drobné nedostatky a chodník je možné následne dorobiť 
- súčasťou nového bytového domu je aj dokompletizovanie chodníkov v časti Juhu aj panelový 
chodník  
 
p. primátor 
- čo sa týka chodníkov, robíme plánovanie, urobí sa to naraz a komplexne pre všetky sídliská 
- bude to dokončené, pôjde to do rozpočtu a spraví sa to 
- projektov máme veľa, všetko chceme ukončiť a veci, o ktorých hovoríme, budú následne realizované 
 
p. Muncnerová 
- plánuje sa od Severu po VPS úprava krajnice cyklochodníka, keďže je natiahnutý nový koberec 
a okolie toho nie je upravené 
 
p. primátor 
- nie je prebratá stavba, je to ešte stavenisko 
- keď sa stavba preberie, dokončené to bude 
 
p. Kelbelová 



 
 

 

- čo sa týka schodov na ul. Obrancov mieru, budú sa robiť hneď, ako sa skončia schody na ul. 
Michalskej 
- dodala, že parkoviská v rámci vodozadržných opatrení budú na ul. Nižná brána, pri Severke a druhé 
na ul. Južná a Obrancov mieru 
 
p. primátor 
- doplnil, že robíme zelené parkoviská, nie asfaltové 
- parkoviská budú so stromami, so zeleňou a nepôjde to na úkor parkovacích miest 
- je to kvázi revitalizácia vnútroblokov a je to projekt na budúci rok 
- otázky, ktoré neboli zodpovedané, zodpovieme a zašleme e-mailom 
- čo sa týka bezbariérovosti na EĽR-o, pani poslankyni nebolo odpovedané na podnet, pretože sme ho 
už vyriešili ráno na výbore  
- máme zhrnutie výboru, kde všetky plusy aj mínusy komunikujeme a začína sa plánovať ďalší ročník 
 
p. Majorová Garstková 
- poprosila, aby sa vec bezbariérovosti tlmočila na výbore EĽR-o a aby sa na to do budúcnosti myslelo 
- ľudia na vozíčku a s barlami mali problém prejsť 
 
p. primátor 
- uviedol, že pán poslanec NR SR Milan Mazurek požiadal o vystúpenie v rámci mestského 
zastupiteľstva 
- položil otázku pánovi Mazurekovi, že keďže v rámci Národnej rady zastupuje tento región a 
vzhľadom k tomu, že máme problém s dopravou a s obchvatom mesta Kežmarok, ale aj Spišská Belá, 
Veľká Lomnica, ako sa na to pozerá ako poslanec, a ako nám vie pomôcť, aby sme boli úspešní v tomto 
projekte  
- konštatoval, keďže vzhľadom k tomu, že poslanci NR schválili nie veľmi dobrý zákon, ktorý sa týka 
čistenia celého mesta, všetkých komunikácií, nezáležiac na majetku a vlastníctve, spôsobili nám 
problém, ktorý nie je problémom len mesta Kežmarok, ale aj celého Slovenska 
- nevieme sa s tým vysporiadať, bude to vyžadovať podstatne vyššie finančné nároky, techniku, ľudí 
- trápime sa s tým niekoľko mesiacov, pripravujeme VZN 
- opýtal sa, či nie je možné v rámci NR zmeniť tento zákon tak, aby aj vlastníci boli zodpovední za 
čistotu okolia, kde bývajú, nech si pred domom upracú, lebo ako mesto to nevieme zvládnuť 
- poprosil pána poslanca, aby to preniesol do NR a aby v rámci všetkých politických strán pomohli 
regiónu a mestám 
 
p. Mazurek 
-  zdôraznil, že si sem dovolil prísť a vystúpiť s niečím, čo ho už niekoľko mesiacov ťaží na srdci, 
pretože sa dozvedel o naozaj smutných udalostiach, ktoré sa stali v meste Kežmarok 
- uviedol, že je tu „kvôli príbehu úspešného športovca z mesta Kežmarok, ktorého sa Vám podarilo 
bohužiaľ, úspešne vyhnať naspäť do zahraničia - Milana Glevaňáka“ 
- uviedol, že podľa jeho názoru ide o mimoriadne talentovaného, snaživého, pilného a pracovitého 
športovca, ktorý dokázal pre mesto urobiť obrovské veci, podarilo sa mu dosiahnuť obrovské úspechy, 
spropagovať šport, dokázať úžasné veci pri práci s mládežou  
- uviedol, že ho mrzí, že v iných mestách by si takého športovca vážili a vytvorili by mu najlepšie 
podmienky pre prácu s mládežou, pre hokejbal a preto, aby mesto a šport napredovalo  
- informoval, že sa chce vo svojom vystúpení venovať videu, ktoré sa k nemu dostalo na internete 
- popísal obsah videa, predmetom ktorého bolo, že hráči Hokejbalového klubu Kežmarok boli na 
stretnutí s predstaviteľmi mestského športového klubu, kde bolo odprezentované športovcom, že pani 
riaditeľka ZŠ Dr. D. Fischera v Kežmarku vydala nariadenie, že sympatizanti a členovia ĽSNS nesmú 
vplývať na výchovu detí 



 
 

 

- trápi ho, že dnes žijeme v 21. storočí, v štáte, ktorý si hovorí demokratický a právny a z úst 
predstaviteľa Mestského športového klubu, zrejme nominanta mesta, vyznie informácia,                        že 
riaditeľka základnej školy, takýmto hrubým spôsobom poruší Ústavu SR a nie len politické práva, 
kedy má občan právo na členstvo v akejkoľvek legálnej politickej strane 
- zdôraznil, že ĽSNS je úplne legálna politická strana 
- domnieva sa, že podľa slov predstaviteľov MŠK riaditeľka porušila slobodu myslenia, pretože, 
údajne, nariadila, že ani sympatizanti nejakej politickej strany s ktorou ona nesúhlasí, nemôžu vplývať 
na výchovu detí 
- uviedol, že „je úplne bezpredmetné, čo si o našej strane myslíte, je úplne bezpredmetné, čo si ja 
myslím o SMER-e, o KDH, alebo o akejkoľvek inej strane, ale nedovolil by som si povedať, že niekto, 
kto je riadne  demokraticky zvolený, kto má plný mandát, získaný v riadnych demokratických voľbách 
a ktorého strana funguje v rámci zákonných noriem, nemôže vykonávať takéto veci“ 
- uviedol, že „viete, to je nepredstaviteľné, to sú spôsoby, ktoré sa hodia do Sovietskeho zväzu,              
do tajnej polície, do NKVD, ale nemôžu byť v dnešnom štáte, jednoducho, nech máte názor 
akýkoľvek, s týmto súhlasiť nemôžete, alebo proste nie ste demokrati“ 
- zdôraznil, že „práve preto chcem na tomto zastupiteľstve apelovať na Vás, alebo aj na pani riaditeľku 
ZŠ, aby povedala, či je to pravda, či sa takéto veci neudiali, a či pán Marhefka s pánom prezidentom 
MŠK si vymýšľali, prekrútili jej slová a tým pádom sa môže právne brániť, či už žalobou, alebo 
akýmkoľvek iným spôsobom, pretože toto je naozaj tvrdé, hanebné a hrubé ohováranie, ak by toto 
nepovedala“ 
- zdôraznil, že „v prípade, ak je to pravda a ak sa od toho nedištancuje, tak ju chcem vyzvať, aby sa 
vzdala funkcie riaditeľky ZŠ, pretože, ak ona tvrdí, že niekto, kto je sympatizantom legálnej politickej 
strany nemôže vplývať na výchovu detí, tak ja tvrdím, že niekto, kto má vysokoškolské vzdelanie 
a nepozná základné ústavné politické práva a verejne vyzve na priamu diskrimináciu osoby podľa 
antidiskriminačného zákona, dokonca nabáda na diskrimináciu osoby na základe politického 
presvedčenia iné osoby, čo je trestný čin extrémistického charakteru, ktorý po novom rieši Národná 
kriminálna agentúra, tak takáto osoba nemôže vplývať na výchovu stoviek detí“ 
- zdôraznil, že „ak sa pani riaditeľka nedištancuje od týchto vecí, nepovie, že je to nezmysel a nebude 
sa právne brániť voči týmto dvom pánom, ktorí toto prezentovali a následne sa nevzdá svojej funkcie, 
navrhujem pánovi primátorovi mesta, ktorý je zriaďovateľom školy, aby odvolal pani riaditeľku, 
keďže má na to, podľa zákona právo, v prípade, ak ide o hrubé porušenie všeobecne záväzných 
právnych predpisov“ 
- „v prípade, že sa k tomuto pán primátor neodhodlá, vyzývam Vás, ktoréhokoľvek z poslancov, ktorí 
máte na to odvahu, priniesť do tohto zastupiteľstva uznesenie, ktorým zaväzujete primátora mesta 
odvolať pani riaditeľku z dôvodu hrubého porušenia všeobecne záväzných právnych predpisov“ 
- „v prípade, ak sa v konečnom dôsledku, nikto z Vás k tomuto neodhodlá, budem nútený podať trestné 
oznámenie z dôvodu podozrenia zo spáchania týchto naozaj vážnych trestných činov“ 
- „budem musieť nechať tieto veci na vyšetrení či už kriminálnych vyšetrovateľov, alebo 
vyšetrovateľov NAKA, pod ktorú teraz tieto trestné činy podľa najnovšej novely spadajú“ 
- „zároveň Vám chcem povedať, že ak nedôjde k výmene na poste riaditeľky ZŠ Dr. Fischera, tak 
využijem všetky prostriedky na to - to nie je vyhrážka - aby sa o tejto téme dozvedel každý Kežmarčan, 
a aby každý Kežmarčan vedel, ako sa k tomuto zachovalo mesto, aby mal každý dostatok informácií 
o tom, čo tu prebieha“ 
- „toto sa v demokratickej spoločnosti diať nesmie, nikto nemôže povedať, že sympatizant legálnej 
politickej strany, nemôže vplývať na výchovu detí, alebo že mu zakáže vstup na ihrisko, ktoré je pod 
správou mesta“ 
- „ak to pani riaditeľka nepovedala, tak sa ospravedlňujem za toto vystúpenie a úprimne ju vyzývam, 
aby právne bojovala proti pánom, ktorí tieto názory pani riaditeľky prezentovali“ 
 
p. primátor 



 
 

 

-  „naivne som si myslel, že ste nám prišli pomôcť riešiť tie naše problémy, čo sa týkajú dopravy, 
čistenia, atď. lebo s tým sa ako samosprávy trápime najviac vo vzťahu k občanom a neriešime 
vzťahové veci, na ktoré ste Vy poukázali 
- upozornil na mylnú informáciu, že Mestský športový klub nie je organizácia zriadená mestom, t. j., 
že mesto na túto organizáciu nemá žiaden dosah 
- je to samostatné občianske združenie, ktoré má svoju štruktúru, svojich ľudí, ktorých si volí a 
podotkol, že to nie sú nominanti mesta 
- vyjadril sa, že ak tam niekto diskutoval, niečo rozprával, tak je to jednoducho medzi nimi  
- keďže tá organizácia nie je mestská organizácia, je to len športový klub, ktorý zastrešuje športové 
kluby, my im poskytujeme dotácie a oni vykonávajú svoje činnosti  
- sú to samostatné organizácie, takže my nemáme možnosť ovplyvňovať chod týchto organizácií 
- je tam veľa klubov, ktoré sa stretávajú, veľa klubov, ktoré hľadajú riešenie, ako využiť čo najlepšie 
finančné prostriedky mesta na to, aby nám športovali deti 
- uviedol, že organizácia je vyriešená tak, že na Slovensku žiadne mesto nemá toľko športujúcich detí, 
toľko športov, koľko má mesto Kežmarok 
- všetky zdroje sú rozdeľované konsenzom všetkým jednotlivým klubom, t. z. oni vnútri sa musia 
dohodnúť, ako tie zdroje sú rozdelené medzi nich všetkých, musí to byť spravodlivý systém 
- mesto, tieto finančné prostriedky, ktoré poskytuje tejto organizácii kontroluje, t. z. môžu byť použité 
len na niektoré účely, ale nekontroluje jednotlivé o. z. v rámci týchto klubov 
- týka sa to aj daného hokejbalového klubu, ktorý je samostatná jednotka, oni si takisto volia svoje 
štruktúry, kto vedie ten klub 
- to sú otázky na vnútorné organizácie  
- mesto toto neovplyvňuje, t. z. ani to, čo ste spomínali, ako sa vysporiadali v rámci klubu členovia, 
viem, že je tam nové vedenie, je tam zmluva, bez problémov funguje daný klub 
- čo sa týka MŠK, mesto Kežmarok má vysporiadané vzťahy s daným občianskym združením 
a v plnom rozsahu poskytuje súčinnosť, t. z. športoviská na to, aby čo najviac športovcov a hlavne detí 
športovalo  
- aby sa nezaťahovalo do toho mesto, pretože na území mesta nie je 1 klub, to je 17 klubov, ktoré sú 
registrované, ďalších 5, ktoré sú mimo tohto 
- je to rozsah niekoľko tisíc športovcov priamo registrovaných v meste, ľudí, ktorí využívajú 
športoviská a my nemáme s tým žiaden problém 
- v súvislosti so školou - tam tiež žiaden problém nie je, pretože dnes sa športoviská schvaľovali, 
takisto bez problémov sú prenajaté  
- ak niekto chce z toho spraviť nejaký problém, možno máte určité informácie,  môžeme sa stretnúť, 
môžem Vám dať informácie, ktoré mám ja, možno máte jednostranné informácie 
- bol by som rád, keby sme sa nevenovali len športu, a som rád, že máme poslanca, ale aby ste viac 
bojovali aj za iné veci, dopravu, za celkovo okres, aby sa rozvíjal 
- trošku menej politiky a viac práce, kto chce pracovať, nájde pochopenie u mňa 
- som rád, že ste prišli a vyjadrili svoj názor a je na Vás, ako budete konať, ste slobodný občan 
slobodnej republiky, podľa zákonov SR  
- takisto my konáme podľa zákonov v rámci mesta 
- nemám poznatok, žeby došlo k diskriminácii, alebo žeby došlo k nejakým krivdám voči niekomu“ 
 
p. Kopčík 
- „rád by som ubezpečil mesto a takisto aj pána Mazureka, že hokejbalový klub aj všetko je 
v maximálnom poriadku 
- my osobne nemáme žiadne informácie ohľadom toho, žeby pani riaditeľka nejako diskriminovala na 
základe ĽSNS alebo iných strán alebo na nejakom členstve 
- máme informácie také, a sme si aj toho vedomí, že je tam trošku obmedzený pán Milan Glevaňák, aj 
na základe jeho práce s deťmi aj s A mužstvom v hokejbale 



 
 

 

- na základe jeho správania a určitých problémov, ktoré tam vznikli, počas tých 2 rokov, tak my, ako 
klub, plne rešpektujeme toto rozhodnutie  
- my by sme sa chceli vyjadriť k tomu, že nemáme žiaden problém s p. riaditeľkou školy 
- pani riaditeľka nám vychádza maximálne v ústrety, všetko je maximálne v poriadku 
- máme deti zastrešené, so šatňami atď., to, čo bolo ponúkané aj iným stranám 
- to, že niekto iný nepristúpil na to, je už druhá vec  
- poprosil by som pána Mazureka, ak chcete zverejňovať video, zverejníte celé a to tak, aby boli všetky 
strany upovedomené, že je to video nahrávané 
- my tie nahrávky nemáme, nech sa páči, dajte von celé video, ako a čo bolo povedané 
- nie, kde cieľavedome jeden človek núti povedať určitú odpoveď a neprestane, až kým to nedocieli 
- pán Mazurek, prosím Vás o to, dajte celé video vonku tak, ako to bolo nahraté, nie zostrihané ako 
Vám to pasuje, alebo ako to niekomu pasuje 
- nerobte nám problémy, máme všetko na poriadku 
- máme dobré vzťahy so školou, máme ihrisko, máme všetko, čo potrebujeme mať 
- máme podmienky adekvátne mestu a my sme spokojní, hráči sú spokojní 
- nevyjadrujte sa za všetkých, môžete poškodiť aj iné osoby“ 
 
 
 
 
p. primátor 
- uviedol, že „to nie je jedna, ale väčšia organizácia a kluby sú samostatné vo svojom rozhodovaní,           
t. z. ako klub rozhodne, tak rozhodne 
- my v rámci mesta neovplyvňujeme chod jednotlivých klubov 
- sú to samostatné organizácie, takisto aj MŠK je samostatnou organizáciou, ktorá má svoje štruktúry 
a svoje riadenie  
- mesto poskytuje zdroje, ktoré cielene kontroluje, ako sú využívané v prospech občanov a hlavne 
mládeže 
- aké sú tam vzťahy, do toho mesto nezaťahujte, my sa tomu bránime, v tomto smere si zachovávame 
objektivitu a efektivitu práce 
- ak sú neúčelné použité prostriedky, voči tomu zakročujeme okamžite  
- ak účelne využívané, tak nech sa využívajú tak, na prospech všetkých občanov 
- pána Kopčíka poznám z videnia, ale nevedel som, že je v hokejovom klube“ 
 
p. Mazurek  
- „ospravedlňujem sa, že som si myslel, že Vy nominujete ľudí do športového klubu 
- stále ste ale zriaďovateľom ZŠ Dr. Fischera, stále máte kompetenciu odvolať riaditeľku ZŠ v prípade, 
ak dôjde k závažnému porušeniu všeobecne právnych predpisov 
- stále platí ten fakt, že pán Marhefka z MŠK povedal, že sa pani riaditeľka takto vyjadrila, resp. dala 
takéto nariadenie 
- je úplne irelevantné, čo je medzi tým, aké sú vzťahy, tu neriešime osobné animozity, tu riešime vážne 
porušenie ústavných práv človeka, na ktorého môžete mať akýkoľvek názor, ústavu porušovať 
nemôžete“ 
- na vyjadrenie p. Kopčíka reagoval, že je úprimne rád, ak športový klub funguje dobre, úprimne ho 
teší, ak všetko ide fajn 
- „ja som dostal nejakú dvojminútovú verziu videa, tú som zverejnil a je mi úplne jedno, čo bolo 
predtým a čo bolo potom 
- mňa zaujíma či to,  čo sa tam stalo, vážne p. Marhefka povedal, aj keby ho predtým Milan Glevaňák 
vyprovokoval akýmkoľvek spôsobom, ak povedal to, čo povedal, ak p. riaditeľka sa nedištancuje od 
tých slov a nepodnikne právne kroky na svoju obranu, tak jednoducho platí, že vydala nariadenie, ktoré 
je v rozpore s Ústavou SR a je v rozpore s Antidiskriminačným zákonom 



 
 

 

- vy nemôžete dať takéto nariadenie a p. Marhefka to povedal na tom videu a je jedno, či predtým 
Milan Glevaňák mu nadával do akýchkoľvek, neviem čoho, je jedno, či ho Milan Glevaňák do toho 
nútil, ak to raz povedal, tak to platí 
- ak sa p. riaditeľka od toho dištancuje a podnikne právne kroky voči týmto ľudom, ktorí nemajú 
s mestom nič spoločné, tak to nebudem ďalej riešiť  
- ale ak toto naozaj p. riaditeľka vydala, preto vyzývam mesto, preto som v meste, lebo Vy ste 
zriaďovateľ a Vy máte tú kompetenciu ju odvolať 
- voči mne môžete mať čokoľvek, voči našej strane môžete mať čokoľvek, ja tu hovorím iba 
o ústavných právach 
- aby boli dodržiavané ústavné práva každého človeka, aj Milana Glevaňáka 
- vidím, že som sa s pochopením nestretol, nevadí, ja som s tým rátal, trestné oznámenie podám na 
neznámeho páchateľa, nech vyšetrovatelia predvolajú ľudí, ktorí sú na tom videu, nech ich vypočujú 
a tí sa vyjadria 
- možno následne predvolajú p. Slovíkovú, tá sa potom vyjadrí na vyšetrovaní pri polícií a kauza sa 
vyšetrí tak ako má, t. z. právne“ 
 
p. primátor 
- ubezpečil, že ľudské práva sú dodržané pre každého a nediskriminujeme v rámci mesta žiadnu osobu 
ani nediferencujeme podľa presvedčenia, alebo politickej strany 
- mesto Kežmarok je v tomto smere korektné voči všetkým  
- „vyjadrenia na ktoré Vy narážate, ak sú vyjadrením súkromných osôb, nemôžete zadávať mne, čo 
mám robiť 
- súkromné osoby nech sa s tým vysporiadajú tak, ako sa k tomu vyjadrili 
- mesto s takýmito vyjadreniami nemá nič spoločné  
 -mesto nemá momentálne dôvod riešiť situáciu voči p. riaditeľke, pretože sú to vyjadrenia 
súkromných osôb 
- my to budeme riešiť až vtedy, ak dôjde k porušeniu zákona, alebo keď dôjde k dokázateľným veciam 
- ak je to len na základe vyjadrenia jednotlivých osôb, voči tomuto my nemáme ako konať 
- na to máme inštitúcie, na to máme súdy 
- my nie sme sudcovia, my nesúdime ľudí, či sú dobrí, či sú zlí, to si nikto z nás netrúfa a dúfam, ani 
Vy 
- ak sú to vyjadrenia rôznych súkromných osôb, prosím Vás, neberte ich ako oficiálne vyjadrenia 
mesta, alebo oficiálnych inštitúcií 
- takto verejne hovoriť o niečom, čo súkromne niekto povedal, asi nebolo korektné 
- budem konať ako predstaviteľ mesta, ale na základe konkrétnych, buď dokázaných činov, alebo 
porušení zákona“ 
 
p. Juhazsová 
- položila otázku k petícii, ktorú podala a ktorá bola prijatá poslancami a vyhovela  
- jednalo sa o územný plán a vyňatie záhradiek z územného plánu  
- bolo to odročené na 60 dní, 60 dní prešlo a chcela by vedieť, ako to ďalej pokračuje  
- chceme si to nechať ako záhradky, nie ako občiansku vybavenosť 
- sú to naše súkromné pozemky, ktoré sme nekúpili lacno a chceme tam aj naďalej mať záhradky 
- dostala schválenie z Prešova, že si môžeme postaviť chatku  
- „my sme si ju už postavili, ale chceme tam aj zaviesť elektrinu“ 
 
p. Dudžák 
- uviedol, že je splnomocnený 24 vlastníkmi pôdy, ktorí majú rodiny a bývajú v Kežmarku, čiže sú 
občania mesta, ktorí užívajú tieto pozemky na záhradky 
- v apríli 2017 som nechal vypracovať projekt stavby na realizáciu elektrickej rozvodnej siete na tieto 
záhradky a zaplatili sme si to z vlastného 



 
 

 

- v júni 2017 to všetci páni poslanci uznesením 160/2017 odsúhlasili ako vecné bremeno so súhlasným 
stanoviskom 15 – 0 
- v septembri bolo oddelením výstavby a životného prostredia, pani Kelbelovou zamietnuté 
stanovisko, že si nemôžeme dať postaviť dve skrine o rozmeroch 1 x 1,5 m od VSD, kde je v jednej 
skrini 10 hodín elektro meračov na pôde Slovenské pozemkového fondu  
- jedná sa o to, že toto riešenie nesúhlasí s územný plánom mesta Kežmarok  
- trikrát som požiadal o zmenu územného plánu a posledné vyjadrenie mi prišlo od p. primátora 21. 
06. 2018, že sa s tým konečne niečo začne robiť 
- žiadam Vás o vyjadrenie, kedy sa tento územný plán vyložene upraví, aby sme mohli požiadať VSD, 
aby nám postavili dve skrine s týmito meračmi a kedy dostaneme povolenie na drobnú stavbu od 
oddelenia výstavby a životného prostredia  
 
p. primátor 
- uviedol, že územný plán je v prerokovaní a nie je uzatvorený  
 
p. Kelbelová 
- uviedla, že od roku 2012 je toto územie určené na občiansku vybavenosť 
- požiadali sme o metodické usmernenie OÚ v Prešove, odbor výstavby a bytovej politiky, ako 
nadriadený orgán územného plánovania, či do doby zmeny územného plánu, zmeny pomerov, alebo 
realizácie podľa územného plánu je možné stavby povoliť ako dočasné aj iného charakteru, ako je 
funkčne určené v záväznej časti územného plánu 
- prišla nám odpoveď, že nie je možný takýto postup a že je nevyhnutné držať sa záväznou časťou, 
čiže je možné povoliť len pre tento účel 
- proces zmien a doplnkov územného plánu, ktorý sme začali v roku 2016 a kde sme obdržali aj 
požiadavku od záhradkárskeho zväzu, nie je ukončený  
- požiadavky v rámci prípravných prác boli posunuté projektantovi, ktorý rieši urbanizmus a je 
odborne oprávnený na riešenie zmien a doplnkov územného plánu   
- v rámci návrhu zmien a doplnkov bolo na verejnom prerokovaní povedané, že uvedená záhradkárska 
funkcia je v rozpore s urbanistickými zásadami a takúto funkciu v priemyselnej zóne nie je možné 
navrhnúť  
- následne prišla požiadavka od p. Ing. Dudžáka na zmenu na plochy rodinných domov, požiadavka 
bola posunutá znovu projektantovi, zaoberali sme sa ňou, proces je otvorený z titulu, že v rámci 
doplnkov a zmien sa nerieši len táto jedna zmena ale je ich tam podstatne viac 
- momentálne čakáme na stanovisko Slovenskej správy ciest k preložke cesty, ktoré budeme mať až 
koncom tohto mesiaca  
- na základe toho môžeme v prerokovaní zmien a doplnkov pokračovať ďalej  a samozrejme ten, kto 
dal požiadavky, je vyrozumený  
- z titulu Vašej požiadavky bola posunutá požiadavka a na základe pracovného rokovania projektant 
prehlásil, že táto funkcia rodinného bývania by bola prijateľná a toto by mohol urbanista akceptovať  
- ja v tejto polohe mám len pozíciu zhromažďovania podkladov a určitého administrátora,  dohliadania 
nad dodržaním platnosti zákona  
- celý územný plán je proces, je to dohoda všetkých dotknutých orgánov štátnej správy, verejnosti  
- rozhodovať je možné až po schválení zmien a doplnkov, pokiaľ by tam bola zmena na rodinné domy 
odsúhlasená, nie je problém povoliť rozvodnú sieť pre napojenie možných stavieb na bývanie 
- kým ten proces nie je ukončený, je to otvorená otázka   
 
 
p. primátor 
- uviedol, že v roku 2012 sa menil účel a možno vtedy bolo potrebné do toho vstúpiť, aby sa ten účel, 
ak by bol možný, nedal na občiansku vybavenosť 



 
 

 

- Vy ste následne v roku 2015 kúpili tieto pozemky, ale vedeli ste, že v územnom pláne je to takto,             
t. z. kúpili ste ich aj s tým územným rozhodnutím, ktoré tam bolo, že to má byť na občiansku 
vybavenosť 
- viem, že to teraz chcete zmeniť na záhradky, ale je to proces a on trvá a možno sa Vám zdá, že trvá 
už dlho, ale my takisto nemôžeme ísť mimo zákona 
- ak je tam iné riešenie, ktoré je akceptované, napr. rodinné domy a ak Vám to pomôže, tak je to vec, 
ktorá je riešiteľná  
- v roku 2012 bol ten správny čas, aby sa to nezmenilo, ja som tu nebol a nepoznám tu situáciu  
- a teraz, ak aj chcete zmenu, neviem, či tá zmena je možná a veľmi rád by som Vám vyšiel v ústrety 
- ak sa nájde riešenie a východisko aj pre Vás, budem rád, že sa tento problém vyrieši 
 
 
p. Juhaszová 
- uviedla, že v roku 2006 chceli kupovať dané záhradky, mali tam majiteľa pôdy p. Tomasa 
- cestu sme odkúpili, ale bývalú predsedníčku na katastri odhovorili, aby to nezakladala do katastra, 
pretože ideme odkupovať všetko 
- potom sa stalo, že na to pozabudla, ostalo to nezakatastrované 2 roky 
- p. Faix našiel, že majiteľ je p. Tomas, pritom to bolo už naše, mali sme na to doklady 
- p. Faix to kúpil pre mesto a naraz z toho bola občianska vybavenosť 
- potom štát zakázal odpredaj štátnej pôdy, nemohli sme to kúpiť a museli sme čakať 
- následne nám to štát predal s tým, že tam nejde nič robiť  
- stále máme problémy a nemôžeme tam dostať elektrinu 
 
 
p. primátor 
- požiadal o trpezlivosť a uviedol, že sme sa dostali do stavu, ktorý sme nezavinili  
- my ako mesto sme Vám vyšli v ústrety s odpredajom a pracujeme na tom 
- ak sa našlo kompromisné riešenie na výstavbu rodinných domov, máte pozemky, ktoré sú na to 
určené 
- je to Váš súkromný pozemok, ktorý sa Vám niekoľko násobne zhodnotil 
 
 
38. Záver 
 
Na záver p. primátor poďakoval za úspešné zvládnutie MsZ a poprial prítomným pekný večer. 
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